
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання сімнадцятої  сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       22-23 грудня 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

 
Президія сесії: 

 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні сімнадцятої сесії міської ради  
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  
 Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, Іванян 
Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій Анатолійович, Піддубна Оксана 
Миколаївна, Угніч Григорій Анатолійович, Шибашов Володимир Вікторович) 
бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання сімнадцятої сесії 
міської ради проводиться з використанням електронної системи голосування 
«РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибули та зареєструвалися 29 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив ХVІІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 
 На пленарне засідання ХVІІ сесії Кременчуцької міської ради  
VII скликання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної 
ради, члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник 
Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 
відділу ГУ НП в Полтавській області, начальник Управління патрульної поліції 
в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в Полтавській 
області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу Управління 
державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани. 
 

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 



   «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – позафракційна 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати, присутні! 
 

Нагороджується Грамотою виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради ВОСТОПОЛЬЦ ВЛАДИСЛАВ ВОЛОДИМИРОВИЧ – член ГФ 
«Громадська Безпека» з охорони громадського порядку і державного кордону 
м. Кременчука, за вагому громадську свідомість, особисті заслуги у захисті  
державного суверенітету та територіальної цілісності України, проявлені 
мужність та героїзм.  

(вручення грамоти, аплодисменти) 
 
         Нагороджується Почесною Грамотою виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради капітан поліції МИХАЙЛЕНКО ОЛЕКСАНДР 
ДМИТРОВИЧ – т.в.о. заступника начальника відділу Кременчуцької поліції за 
високу професійну майстерність та особистий внесок у розкриття злочину, який 
набув значного суспільного резонансу, та затримання небезпечних злочинців. 

(вручення грамоти, аплодисменти) 
 
 Нагороджується Грамотою виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради ВЛАСЕНКО МАКСИМ СЕРГІЙОВИЧ – член ГФ «Громадська 
Безпека» з охорони громадського порядку і державного кордону м. Кременчука, 
за вагому громадську свідомість, особисті заслуги у захисті  державного 
суверенітету та територіальної цілісності України, проявлені мужність та 
героїзм. 

(вручення грамоти, аплодисменти) 



  Нагороджується Грамотою виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради ВЛАСЕНКО КОСТЯНТИН ГРИГОРОВИЧ – член ГФ «Громадська 
Безпека» з охорони громадського порядку і державного кордону м. Кременчука, 
за вагому громадську свідомість, особисті заслуги у захисті  державного 
суверенітету та територіальної цілісності України, проявлені мужність та 
героїзм. 

(вручення грамоти, аплодисменти) 
 

Нагороджується Грамотою виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради КЛИМЕНКО ЯРОСЛАВ ГРИГОРОВИЧ – член ГФ «Громадська 
Безпека» з охорони громадського порядку і державного кордону м. Кременчука, 
за вагому громадську свідомість, особисті заслуги у захисті  державного 
суверенітету та територіальної цілісності України, проявлені мужність та 
героїзм.   

(вручення грамоти, аплодисменти) 
 

Малецький В.О. - міський голова 
 

Повідомив, що на засіданні сесії присутній представник громадської 
організації Володимир Михайлович Клевжиць. Надав йому слово. 
 
Клевжиць В.М.- представник громадської організації 
  

Вручив подяку міському голові Малецькому В.О від військової частини 
п/п 4543.  

Вручив подяку депутатському корпусу міської ради VІІ скликання (в 
особі Гриценка Ю.В.) 

(вручення нагород, аплодисменти) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Згідно з розпорядженням від 06.12.2016 № 373 – Р «Про скликання  
XVII сесії Кременчуцької міської ради Полтавської області VII скликання»   
виносяться такі питання: 
 
1. Про затвердження плану роботи Кременчуцької міської ради на 2017 рік. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
2. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання,затверджений рішенням II сесії від 22.12.2015. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
 



3. Про внесення змін до рішення міської ради від 27 квітня 2016 року «Про 
затвердження Комплексної програми профілактики правопорушень в  
м. Кременчуці на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої 
                                              Політики 
 
4. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 30 червня 
2016 року «Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016 – 
2018 роки». 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої 
                                              політики 
 
5. Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання»(Автозаводська районна 
адміністрація). 
 
Доповідає: Слинько К.В. –начальник Автозаводської районної адміністрації 
 
6.  Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» «управління контролю за станом 
благоустрою). 
 
Доповідає: Окунь В.В. – начальник управління контролю за станом  
                                           благоустрою      
  
7. Про затвердження міської Програми сприяння розвитку інформаційної 
діяльності КП «Кременчуцька міська телерадіокомпанія» та Редакції офіційної 
газети Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука» на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Проценко  Р.О.- заступник міського голови 
Співдоповідач: Гамза Є.В.- головний редактор редакції офіційної газети  
                                               Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука» 
                           Перепелятник С.Л. – директор КП «Кременчуцька міська 
                                               телерадіокомпанія»  
 
8. Про внесення змін до комплексної програми розвитку комунального 
медичного підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
9. Про затвердження Міської програми запобігання та лікування серцево – 
судинних захворювань «Стоп інфаркт» на 2017 – 2020 роки. 
 



Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
10. Про затвердження Міської програми «Охорона материнства та дитинства» в 
м. Кременчуці на 2017- 2020 роки. 
  
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
 
11. Про затвердження Програми соціального забезпечення та соціального 
захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2017 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО 
 
12. Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок міського 
бюджету за перевезення пільгових категорій населення м. Кременчука міським 
автомобільним транспортом, електротранспортом та приміським залізничним 
транспортом на 2017 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО 
 
13. Про затвердження Міської комплексної програми соціальної підтримки 
учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей загиблих 
учасників антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб та 
фінансової підтримки громадських і волонтерських об'єднань на 2017 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
                                               населення та питань АТО 
 
14. Про впорядкування Переліку об’єктів культурної спадщини міста 
Кременчука. 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
15. Про затвердження міської програми з охорони культурної спадщини і 
збереження історичного середовища міста Кременчука на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
16. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 02 лютого 
2016 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру» на 2016 – 2020 
роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
17. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 30 серпня 
2016 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 



комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2016 – 
2020 роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
18. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 30 серпня 
2016 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Міський сад» на 2016 – 2020 
роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
 
19. Про продовження терміну дії договору позички цілісного майнового 
комплексу аеродрому в селищі Потоки Кременчуцького району Полтавської 
області. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
                                          виконавчого комітету 
 
20. Про затвердження Програми перспективного розвитку «Освіта Кременчука» 
на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник  департаменту освіти 
 
21. Про затвердження регіонального замовлення на підготовку робітничих 
професій, спеціальностей та спеціалізацій професійно – технічних навчальних 
закладів м. Кременчука на 2017 рік. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник  департаменту освіти 
 
22. Про закріплення майна, що належить до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука за Департаментом освіти 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник  департаменту освіти 
23. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 28.11.2016 № 1156. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник департаменту освіти 
 
24. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми розвитку 
позашкільних навчальних закладів м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'Ї, дітей та 
                                                    молоді 
 



25.  Про погодження кандидатури багатодітної матері щодо присвоєння 
почесного звання України «Мати – героїня». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'Ї, дітей та 
                                                    молоді 
 
26. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
підприємства «Муніципальна поліція» Кременчуцької міської ради Полтавської 
області на 2017 – 2018 роки. 
 
Доповідає: Декусар В.В. – заступник міського голови 
 
27. Про затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2017 рік. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
                                                   ситуацій та цивільного захисту населення 
 
28. Про затвердження Плану дій сталого енергетичного розвитку міста 
Кременчука до 2025 року. 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д.- начальник відділу енергоменеджменту та 
                                                   енергетики 
 
29. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 24.02.2015 
«Про затвердження Програми енергозбереження та енергоефективності міста 
Кременчука на 2015-2017 роки». 
 
Доповідає: Андрієвська Т. Д.- начальник відділу енергоменеджменту та 
                                                    енергетики 
 
30. Про внесення змін до рішення міської ради від 27.09.2016 «Про 
затвердження Програми стимулювання впровадження енергозберігаючих 
заходів населенням міста Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Андрієвська Т. Д.- начальник відділу енергоменеджменту та 
                                                   енергетики 
 
31. Про заборону реалізації алкогольних, слабоалкогольних напоїв та пива 
(окрім безалкогольного) у стаціонарних спорудах (окрім закладів ресторанного 
господарства) та стаціонарних тимчасових спорудах на території м. Кременчука 
у нічний час (регуляторний акт). 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва,  
                                            торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 



32. Про затвердження Програми заходів(дій) з метою недопущення 
перевищення нормативів гранично допустимих викидів забруднюючих речовин 
в атмосферне повітря в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки 
 
33. Про продовження застосування визначеної орендної плати за нежитлові 
приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
 
34. Про розмір орендних ставок для розрахунку плати за оренду цілісних 
майнових комплексів,що належать до комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
 
35. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
 
36. Про надання згоди на безоплатне прийняття гідротехнічної споруди з 
державної власності до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
 
37. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 25.10.2016 «Про затвердження міської Програми встановлення 
лічильників газу у квартирах інвалідів першої групи загального захворювання 
на 2017 рік». 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
38. Про затвердження міської Програми оснащення загальнобудинковими 
вузлами обліку теплової енергії житлових будинків в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
39. Про затвердження статуту комунальної установи «Кременчуцька 
рятувально – водолазна станція» в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Білоус В.М. – начальник КУ «КРВС» 
 



40. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
«Охорона тваринного світу та регулювання чисельності безпритульних тварин 
в м. Кременчуці на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Резніков С.В.- директор КП «Спецсервіс – Кременчук» 
 
41. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо – мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013 – 2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
42. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 3 по вул. Генерала 
Родимцева з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ГЕНЕРАЛА РОДИМЦЕВА,3». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
43. Про надання згоди на передачу житлових будинків № 40 по вул.Троїцькій та 
№13 по вул. 29 Вересня № 3  з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об'єднання співвласників багатоквартирного будинку «ТРОЇЦЬКЕ-40\13». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
44. Про внесення змін до рішення  міської ради від 01 квітня 2016 року «Про 
затвердження  Програми фінансової підтримки комунальних підприємств м. 
Кременчука на 2016 рік». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
 
45. Про прийняття до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука квартири № 26 в будинку № 36 по вул. Східній, квартири № 47 в 
будинку № 140 по проспекту Свободи (вул.60- річчя Жовтня), та квартири № 34 
в будинку № 49 по пров. Героїв Бреста у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Івченко В.В. –директор КП «Квартирне управління» 
 
46. Про затвердження статуту комунального підприємства 
«Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Солодяшкін В.І. – директор КП «Кременчукводоканал» 
 



47. Про звернення Кременчуцької міської ради до Президента України та 
народних депутатів України щодо зарахування грошових коштів від сплати 
підприємствами адміністративно – господарських санкцій за невиконання 
нормативу працевлаштування інвалідів та пені за порушення підприємствами 
термінів сплати адміністративно – господарських санкцій до місцевих бюджетів 
та внесення відповідних змін до чинного законодавства України. 
 
Доповідає: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
48. Про надання рекомендації щодо використання електронної системи 
закупівель під час здійснення закупівель товарів, робіт і послуг, вартість яких є 
меншою за вартість, що встановлена в абзацах другому і третьому ч.1 ст.2 
Закону України «Про публічні закупівлі» та направлення звернення депутатів 
Кременчуцької міської ради до Верховної Ради України. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
 
49. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
50. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
51. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення)меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості)громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
52. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
53. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення)меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
54. Про внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 



55. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
56. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
57. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
58. Про затвердження Програми проведення експертної грошової оцінки 
земельних ділянок несільськогосподарського призначення, що підлягають 
продажу на 2017 рік. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
59. Про умови оплати праці міського голови. 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                              звітності – головний бухгалтер   
                             
60. Про умови оплати праці секретаря міської ради. 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                              звітності – головний бухгалтер 
 
61. Про умови оплати праці першого заступника міського голови,заступників 
міського голови, керуючого справами виконкому міської ради. 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
                                             звітності – головний бухгалтер 
 
62. Про преміювання керівників структурних підрозділів, а також працівників 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає:Неіленко Т.Г.–заступник міського голови – начальник фінансового 
                                            управління 
 
63. Про затвердження Програми вирішення депутатами Кременчуцької міської 
ради проблем територіальної громади м. Кременчука на 2017 рік. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 



64. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 02 грудня 2016 року «Про міський бюджет на 2016 
рік». 
 
Доповідає:Неіленко Т.Г.–заступник міського голови – начальник фінансового 
                                            управління 
 
65. Про міський бюджет на 2017 рік. 
 
Доповідає:Неіленко Т.Г.–заступник міського голови – начальник фінансового 
                                           управління 
 
66. Про затвердження програми економічного і соціального розвитку міста 
Кременчука на 2017 рік. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
67. Про здійснення державно – приватного партнерства та проведення 
інвестиційного конкурсу з визначення приватного партнера. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
Співдоповідач: Бедрацький П.В. – заступник директора комунального 
                                                            підприємства «Кременчуцький центр 
                                                            міжнародних зв’язків та економічного 
                                                            розвитку міста «Кременчук Інвест» 
 
68. Різне. 
 
Малецький В.О. – міський глова 
 

 Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХVІІ сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

  
Малецький В.О. – міський голова   
 

Повідомив, що пропозиції оформлені на підставі 5 протоколів постійних 
депутатських   комісій   (голови  комісій  Шевченко М.І.,  Таценюк В.Д.,  
Ульянов Р.А., Терещенко Д.Ю., Плескун О.В.), що надійшли до апарату міської 
ради, відсутній протокол комісії (голова комісії Котляр В.Ю.). 

 



(Під час реєстрації депутатів до апарату міської ради було передано   
протоколи комісій, міський голова дав доручення оформити їх належним чином 
і додати до матеріалів сесії). 

 
Під час розгляду матеріалів на засіданнях депутатських  комісій надійшли 

наступні зміни до проекту порядку денного.  
 
На засіданні Президії міської ради (06.12.2016) запропоновано: питання 

порядку денного № 66 «Про затвердження програми економічного і 
соціального розвитку міста Кременчука на 2017 рік» розглянути перед 
питанням № 65 «Про міський бюджет на 2017 рік», заслухати доповіді разом, 
обговорити, рішення прийняти по кожному питанню окремо. 

Поставив питання на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(змінено черговість питань у порядку денному) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

Від департаменту освіти, розробника проекту рішення № 21 «Про 
затвердження регіонального замовлення на підготовку робітничих професій, 
спеціальностей та спеціалізації професійно – технічних навчальних закладів м. 
Кременчука на 2017 рік» надійшла пропозиція – виключити  з порядку 
денного у зв’язку з тим, що питання фінансування професійно – технічної 
освіти у 2017 році не належати до повноважень Кременчуцької міської ради 
Полтавської області. 

Поставив питання на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(виключено з порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 
З метою захисту інтересів споживачів комунальних послуг, управління 

житлово – комунального господарства пропонує включити додатково до 
порядку денного проект рішення: 

 
1. Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Кабінету 
Міністрів України щодо надання дозволу ПАТ «Полтаваобленерго» та 



комунальному підприємству «Теплоенерго» здійснювати розрахунки з 
населенням міста Кременчука відповідно постанови Кабінету Міністрів 
України від 30.11.2016 №865. 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(матеріали розглянуті на депутатських комісіях) 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

       Розглянувши звернення Кременчуцького національного університету імені 
Михайла Остроградського, управління міського майна виконавчого комітету 
пропонує включити додатково до порядку денного проект рішення: 
 
2. Про надання згоди на безоплатне прийняття об’єктів нерухомості з 
державної власності до комунальної власності територіальної громади 
міста Кременчука. (проект рішення розглянуто на депутатських комісіях) 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

 З метою захисту навколишнього середовища та на виконання вимог 
Лісового Кодексу України, депутати від фракції політичної партії «Радикальна 
партія Олега Ляшка» пропонують включити додатково до порядку денного 
проект рішення: 
 
3. Про звернення Кременчуцької міської ради до Верховної Ради 
України та Кабінету Міністрів України щодо недопущення скасування 
мораторію на експорт необробленої деревини. (проект рішення розглянуто 
на депутатських комісіях) 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 4 
(включено до порядку денного) 

 
Малецький В.О. – міський голова   
 
  Розглянувши звернення фізичних та юридичних осіб, управління 
земельних ресурсів пропонує включити додатково до порядку денного 
проекти рішень: 
 
4. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. (проект рішення розглянуто 
на депутатських комісіях) 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

Наступний проект рішення: 
 
5. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання 
земельних ділянок в м. Кременчуці. (проект рішення розглянуто на 
депутатських комісіях) 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 
Наступний проект рішення: 
 
6. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу 
та об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці.(проект рішення 
розглянуто на депутатських комісіях) 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 

 
Голосували:  «за» - 32 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 
До секретаріату надійшов додатковий проект рішення від депутата 

Сідерко Т.А. «Про впорядкування фінансово-господарської діяльності закладів 
м. Кременчука». 
  Зауважив, що з 2017 року батьки не повинні будуть платити примусові 
батьківські збори, так як усе буде профінансовано відповідно до бюджету міста 
2017 року. 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Поставив питання про включення до порядку денного на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

До секретаріату надійшов додатковий проект рішення «Про внесення змін 
до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області від 29 листопада 
2016 року «Про прийняття до комунальної власності територіальної громади 
міста Кременчука елементів дитячого майданчика». 

Питання стосується майна, що знаходиться на території скверу 
«Сосновий».   

 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Поставив питання про включення до порядку денного на голосування. 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 



 Озвучив пропозицію депутата Іваняна Г.М. про виключення питання 67 з  
порядку денного. Просив прокоментувати. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що на міському звалищі «Деївська гора» розташована 
газозбірна система, яка збирає біогаз з цілого полігону. Наразі, ця система 
належить до комунальної вланості громади міста, але зараз вона не працює, так 
як потребує ремонту. Попередньо планувалося, що газ, який буде зібрано 
газозбірною системою, буде перероблятися на електричну енергію, та 
продаватися в мережу за «зеленим тарифом». Для цього, громадою міста разом 
з німецьким партнером було створено підприємство, метою якого було 
отримання спільного прибутку. На жаль, проект не був реалізований. Рішенням, 
яке зараз виноситься на розгляд сесії, пропонується поновити цей проект 
шляхом запровадження механізму державно-приватного партнерства, тому на 
конкурсних умовах буде обрано інвестора. Крім того, у даному рішенні 
пропонується віддати весь прибуток інвестору, а громаді міста отримувати 
платежі лише від здачі місця в оренду. Наголосив, що даний проект рішення 
потрібно зняти з розгляду на доопрацювання. 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Зауважив, що вчора в місті Києві було підписано кредитний договір на 

суму до 8 мільйонів гривень для закупівлі в місто Кременчук нових 
тролейбусів.Також була підписана ще одна угода - грантова угода на два 
мільйони євро, яке надає партнерство IFAP для підтримки інфраструктурних 
проектів на закупівлю тролейбусів. 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 

Поставив пропозицію Іваняна Г.М. на голосування. 
 
Голосували:  «за» - 4 

«утрималось» - 4 
«проти» - 8 
«не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається, поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Поставив питання голосування за порядок денний в цілому з урахуванням 

10 депутатських запитів та 5 заяв. 
 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова   
 
 Проінформував про депутатські запити, що надійшли до секретаріату, 
запропонував включити їх до порядку денного сесії. 

 
Порядок денний та регламент роботи  

    ХVІІ сесії Кременчуцької міської ради: 
 
1. Депутатський запит про приведення до належного санітарного стану  
території на вул. Набережна лейтенанта Дніпрова, 76-а, де розташовано об’єкт 
незавершеного будівництва. 
 
Інформує: Мельник С.В. – депутат міської ради, заступник голови фракції  
(5 хв.)         «Рідне місто» 

 
2. Депутатський запит про забезпечення кременчужан якісними послугами 
телефонного зв’язку, що надаються ПАТ «Укртелеком». 
 
Інформує: Мельник С.В. – депутат міської ради, заступник голови фракції  
(5 хв.)        «Рідне місто» 

 
3. Депутатський запит про приведення до належного санітарного стану 
території, де розташовано об’єкт незавершеного будівництва корпусу 
поліклінічного відділення 2-ї міської  лікарні. 
 
Інформує: Мельник С.В. – депутат міської ради, заступник голови фракції       
( 5 хв.)                                   «Рідне місто» 

 
4. Депутатський запит про організацію у загальноосвітніх навчальних закладах 
м.Кременчука безкоштовного харчування учнів з особливими освітніми 
потребами. 
      
Інформує : Угніч Г.А. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(5 хв.) 
 
5. Депутатський запит про продовження договору Полтавському 
патологоанатомічному бюро в Першій міській лікарні м.Кременчука імені 
О.Т.Богаєвського. 

 
Інформує: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)         «Об’єднання «Самопоміч» 

 



6.  Депутатський запит щодо висвітлення списків громадян, які користуються 
пільгами на придбання  продуктових наборів на суму 50 грн., у територіальних 
центрах. 

 
Інформує: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)          «Об’єднання «Самопоміч» 
 
7. Інформація про рішення суду щодо внесення змін до структури та граничної 
чисельності виконавчих органів. 

 
Інформує: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)         «Об’єднання «Самопоміч» 

 
8. Інформація про монополію на тарифи КП «Кременчукводоканал». 

 
Інформує: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(5 хв.)         «Об’єднання «Самопоміч» 

 
9. Депутатський запит щодо ситуації, яка склалася в сфері водопостачання 
через борги КП «Кременчукводоканал». 

 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.) 

 
10. Депутатський запит щодо норм споживання води в м.Кременчуці. 

 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.) 

 
11. Депутатський запит щодо зменшення фіксованих ставок єдиного податку. 

 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.) 
 
12. Депутатський запит щодо звільнень керівників комунальних підприємств, 
які визнані незаконними згідно рішень судів в 2016 році. 

 
Інформує : Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.) 

 
13. Заява депутата щодо звіту міського голови за 2016 рік. 

 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.) 
 



14. Депутатський запит про відміну рішення виконкому від 23.04.1982 № 247 
щодо виключення пам’ятника матросам Дніпровської флотилії з  культурної 
спадщини м.Кременчука. 
 
Інформує: Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції від політичної  
(5 хв.)           партії «Об’єднання «Самопоміч» 
 
15. Депутатський запит про стан справ в Кременчуцькій громадській організації 
українського товариства мисливців і рибалок. 
 
Інформує: Таценюк В.Д. – депутат міської ради, заступник голови фракції  
(5 хв.)         «Батьківщина» 
 
16. Заява депутата щодо встановлення лічильників тепла в м.Кременчуці. 

 
Інформує: Таценюк В.Д. – депутат міської ради, заступник голови фракції  
(5 хв.)        «Батьківщина» 
 
17. Депутатський запит щодо встановлення зупинок громадського транспорту 
на окраїнах міста. 

 
Інформує: Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний  
(5 хв.)     блок» 
 
18. Про затвердження плану роботи Кременчуцької міської ради на 2017 рік. 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
(5 хв.) 
 
19. Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання, затверджений рішенням II сесії від 22.12.2015. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
(5 хв.) 
 
20. Про внесення змін до рішення міської ради від 27 квітня 2016 року «Про 
затвердження Комплексної програми профілактики правопорушень в  
м. Кременчуці на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої 
(5 хв.)         політики 
 
21. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 30 червня 
2016 року «Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016 – 
2018 роки». 
 
Доповідає: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань внутрішньої 
(5 хв.)         політики 



22. Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання»(Автозаводська районна 
адміністрація). 
 
Доповідає: Слинько К.В.– начальник Автозаводської районної адміністрації 
 (5 хв.) 
 
23.  Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015 року «Про 
затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» «управління контролю за станом 
благоустрою). 
 
Доповідає: Окунь В.В. – начальник управління контролю за станом  
(5 хв.)                                благоустрою      
  
24. Про затвердження міської Програми сприяння розвитку інформаційної 
діяльності КП «Кременчуцька міська телерадіокомпанія» та Редакції офіційної 
газети Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука» на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Проценко  Р.О.- заступник міського голови 
Співдоповідач: Гамза Є.В.- головний редактор редакції офіційної газети  
                Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука» 
Перепелятник С.Л. – директор КП «Кременчуцька міська 
(10 хв.)        телерадіокомпанія»  
 
25. Про внесення змін до комплексної програми розвитку комунального 
медичного підприємства «Лікарня Придніпровська» на 2016 – 2018 роки». 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
(5 хв.) 
 
26. Про затвердження Міської програми запобігання та лікування серцево – 
судинних захворювань «Стоп інфаркт» на 2017 – 2020 роки. 
 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
(5 хв.) 
 
27. Про затвердження Міської програми «Охорона материнства та дитинства» в 
м. Кременчуці на 2017- 2020 роки. 
  
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров'я 
(5 хв.) 
 
28. Про затвердження Програми соціального забезпечення та соціального 
захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2017 рік. 



Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
                                                населення та питань АТО 
(5 хв.) 
 
29. Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок міського 
бюджету за перевезення пільгових категорій населення м. Кременчука міським 
автомобільним транспортом, електротранспортом та приміським залізничним 
транспортом на 2017 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
(5 хв.)          населення та питань АТО 
 
30. Про затвердження Міської комплексної програми соціальної підтримки 
учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей загиблих 
учасників антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб та 
фінансової підтримки громадських і волонтерських об'єднань на 2017 рік. 
 
Доповідає: Поляков В.Ю. – директор департаменту соціального захисту 
(5 хв.)          населення та питань АТО 
 
31. Про впорядкування Переліку об’єктів культурної спадщини міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(5 хв.) 
 
32. Про затвердження міської програми з охорони культурної спадщини і 
збереження історичного середовища міста Кременчука на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(5 хв.) 
 
33. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 02 лютого 
2016 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Миру» на 2016 – 2020 
роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(5 хв.) 
 
34. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 30 серпня 
2016 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2016 – 
2020 роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 



(5 хв.) 
 
35. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 30 серпня 
2016 року «Про затвердження Комплексної програми утримання та розвитку 
комунального закладу культури і відпочинку «Міський сад» на 2016 – 2020 
роки». 
 
Доповідає: Кондрашов В.О. – начальник управління культури і туризму 
(5 хв.) 
 
36. Про продовження терміну дії договору позички цілісного майнового 
комплексу аеродрому в селищі Потоки Кременчуцького району Полтавської 
області. 
 
Доповідає: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної культури і спорту 
(5 хв.)    виконавчого комітету 
 
37. Про затвердження Програми перспективного розвитку «Освіта Кременчука» 
на 2017 – 2021 роки. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник  департаменту освіти 
(5 хв.) 
 
38. Про закріплення майна, що належить до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука за Департаментом освіти 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник  департаменту освіти 
(5 хв.) 
 
39. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 28.11.2016 № 1156. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – начальник департаменту освіти 
(5 хв.) 
 
40. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2015 року «Про затвердження Програми розвитку 
позашкільних навчальних закладів м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'Ї, дітей та 
(5 хв.)     молоді 
 
41.  Про погодження кандидатури багатодітної матері щодо присвоєння 
почесного звання України «Мати – героїня». 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'Ї, дітей та 



(5 хв.)      молоді 
 
42. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
підприємства «Муніципальна поліція» Кременчуцької міської ради Полтавської 
області на 2017 – 2018 роки. 
 
Доповідає: Декусар В.В. – заступник міського голови 
(5 хв.) 
 
43. Про затвердження міської Програми антитерористичних заходів на 2017 рік. 
 
Доповідає: Киричейко С.П. – начальник управління з питань надзвичайних 
(5 хв.)    ситуацій та цивільного захисту населення 
 
44. Про затвердження Плану дій сталого енергетичного розвитку міста 
Кременчука до 2025 року. 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д.- начальник відділу енергоменеджменту та 
(5 хв.)     енергетики 
 
45. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 24.02.2015 
«Про затвердження Програми енергозбереження та енергоефективності міста 
Кременчука на 2015-2017 роки». 
 
Доповідає: Андрієвська Т. Д.- начальник відділу енергоменеджменту та 
(5 хв.)      енергетики 
 
46. Про внесення змін до рішення міської ради від 27.09.2016 «Про 
затвердження Програми стимулювання впровадження енергозберігаючих 
заходів населенням міста Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Андрієвська Т. Д.- начальник відділу енергоменеджменту та 
(5 хв.)      енергетики 
 
47. Про заборону реалізації алкогольних, слабоалкогольних напоїв та пива 
(окрім безалкогольного) у стаціонарних спорудах (окрім закладів ресторанного 
господарства) та стаціонарних тимчасових спорудах на території м. Кременчука 
у нічний час (регуляторний акт). 
 
Доповідає: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку підприємництва,  
(5 хв.)        торгівлі, побуту та регуляторної політики 
 
48. Про затвердження Програми заходів(дій) з метою недопущення 
перевищення нормативів гранично допустимих викидів забруднюючих речовин 
в атмосферне повітря в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної безпеки 



(5 хв.) 
 
49. Про продовження застосування визначеної орендної плати за нежитлові 
приміщення в місті Кременчуці. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
(5 хв.) 
 
50. Про розмір орендних ставок для розрахунку плати за оренду цілісних 
майнових комплексів,що належать до комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
(5 хв.) 
 
51. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
(5 хв.) 
 
52. Про надання згоди на безоплатне прийняття гідротехнічної споруди з 
державної власності до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука. 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управлінні міського майна 
(5 хв.) 
 
53. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 25.10.2016 «Про затвердження міської Програми встановлення 
лічильників газу у квартирах інвалідів першої групи загального захворювання 
на 2017 рік». 
 
Доповідає: Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(5 хв.) 
 
54. Про затвердження міської Програми оснащення загальнобудинковими 
вузлами обліку теплової енергії житлових будинків в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
55. Про затвердження статуту комунальної установи «Кременчуцька 
рятувально – водолазна станція» в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Білоус В.М. – начальник КУ «КРВС» 



(10 хв.) 
 
56. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 30 вересня 2015 року «Про затвердження міської Програми 
«Охорона тваринного світу та регулювання чисельності безпритульних тварин 
в м. Кременчуці на 2016 – 2020 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Резніков С.В.- директор КП «Спецсервіс – Кременчук» 
(10 хв.) 
 
57. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо – мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013 – 2017 роки». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
58. Про надання згоди на передачу житлового будинку № 3 по вул. Генерала 
Родимцева з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання 
співвласників багатоквартирного будинку «ГЕНЕРАЛА РОДИМЦЕВА,3». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
59. Про надання згоди на передачу житлових будинків № 40 по вул.Троїцькій та 
№13 по вул. 29 Вересня № 3  з балансу КГЖЕП «Автозаводське» на баланс 
об'єднання співвласників багатоквартирного будинку «ТРОЇЦЬКЕ-40\13». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
60. Про внесення змін до рішення  міської ради від 01 квітня 2016 року «Про 
затвердження  Програми фінансової підтримки комунальних підприємств м. 
Кременчука на 2016 рік». 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(5 хв.) 
 
61. Про прийняття до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука квартири № 26 в будинку № 36 по вул. Східній, квартири № 47 в 
будинку № 140 по проспекту Свободи (вул.60- річчя Жовтня), та квартири № 34 
в будинку № 49 по пров. Героїв Бреста у м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Івченко В.В. –директор КП «Квартирне управління» 



(10 хв.) 
 
62. Про затвердження статуту комунального підприємства 
«Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради в новій редакції. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Солодяшкін В.І. – директор КП «Кременчукводоканал» 
(10 хв.) 
 
63. Про звернення Кременчуцької міської ради до Президента України та 
народних депутатів України щодо зарахування грошових коштів від сплати 
підприємствами адміністративно – господарських санкцій за невиконання 
нормативу працевлаштування інвалідів та пені за порушення підприємствами 
термінів сплати адміністративно – господарських санкцій до місцевих бюджетів 
та внесення відповідних змін до чинного законодавства України. 
 
Доповідає: Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(5 хв.) 
 
64. Про надання рекомендації щодо використання електронної системи 
закупівель під час здійснення закупівель товарів, робіт і послуг, вартість яких є 
меншою за вартість, що встановлена в абзацах другому і третьому ч.1 ст.2 
Закону України «Про публічні закупівлі» та направлення звернення депутатів 
Кременчуцької міської ради до Верховної Ради України. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
(5 хв.) 
 
65. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
66. Про надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в  
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
67. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення)меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості)громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 



68. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
69. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення)меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
70. Про внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
71. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
72. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
73. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського призначення в 
м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
74. Про затвердження Програми проведення експертної грошової оцінки 
земельних ділянок несільськогосподарського призначення, що підлягають 
продажу на 2017 рік. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(5 хв.) 
 
75. Про умови оплати праці міського голови. 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
(5 хв.)         звітності – головний бухгалтер   
                             



76. Про умови оплати праці секретаря міської ради. 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
(5 хв.)         звітності – головний бухгалтер 
 
77. Про умови оплати праці першого заступника міського голови, заступників 
міського голови, керуючого справами виконкому міської ради. 
 
Доповідає: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та  
(5 хв.)         звітності – головний бухгалтер 
 
78. Про преміювання керівників структурних підрозділів, а також працівників 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради Полтавської області. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г.– заступник міського голови – начальник фінансового 
(5 хв.)        управління 
 
79. Про затвердження Програми вирішення депутатами Кременчуцької міської 
ради проблем територіальної громади м. Кременчука на 2017 рік. 
 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.) 
 
80. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 02 грудня 2016 року «Про міський бюджет на 2016 
рік». 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г.– заступник міського голови – начальник фінансового 
(5 хв.)       управління 
 
81. Про міський бюджет на 2017 рік. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г.– заступник міського голови – начальник фінансового 
(15 хв.)         управління 
 
82. Про затвердження програми економічного і соціального розвитку міста 
Кременчука на 2017 рік. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
(15 хв.) 
 
83. Про здійснення державно – приватного партнерства та проведення 
інвестиційного конкурсу з визначення приватного партнера. 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
Співдоповідач: Бедрацький П.В. – заступник директора комунального 
(15 хв.)     підприємства «Кременчуцький центр 



                                                            міжнародних зв’язків та економічного 
                                                            розвитку міста «Кременчук Інвест» 
 
84.Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Кабінету Міністрів 
України щодо надання дозволу ПАТ «Полтаваобленерго» та комунальному 
підприємству «Теплоенерго» здійснювати розрахунки з населенням міста 
Кременчука відповідно постанови Кабінету Міністрів України від 30.11.2016  
№ 865. 
 
Доповідає: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
(15 хв.) 

 
85. Про надання згоди на безоплатне прийняття об’єктів нерухомості з 
державної власності до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука.  
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(15 хв.) 
 
86. Про звернення Кременчуцької міської ради до Верховної Ради України та 
Кабінету Міністрів України щодо недопущення скасування мораторію на 
експорт необробленої деревини.  
 
Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(10 хв.)        «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
87. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці.  
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(15 хв.) 
 
88. Про надання та відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці.  
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(15 хв.) 
 
89. Про погодження технічних документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(15 хв.) 

 
90. Про впорядкування фінансово-господарської діяльності закладів освіти  
м. Кременчука. 
 



Доповідає: Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(10 хв.)        «Радикальна партія Олега Ляшка». 
 
91. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 листопада 2016 року «Про прийняття до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука елементів дитячого майданчика». 
 
Доповідає: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління міського майна 
(5 хв.) 
 
92.Різне. 
(30 хв.) 

 
Голосували: «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0  
«не голосувало» - 4 

 (порядок денний затверджено в цілому) 
 
Малецький В.О. - міський голова   
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  
 
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про приведення до належного 

санітарного стану території на вул. Набережна лейтенанта 
Дніпрова, 76-а, де розташовано об’єкт незавершеного 
будівництва. 
Інформував: Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції  

«Рідне місто» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит ( додається). 
 

Голосували: «за» - 28 
  «утрималось» - 0 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 7 

 
2. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про забезпечення кременчужан якісними  

послугами телефонного зв’язку, що надаються ПАТ
 «Укртелеком». 



Інформував: Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції  
«Рідне місто» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит ( додається). 
 

Голосували: «за» - 27 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 8 

 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Запропонував Мельнику С.В. підготувати проект рішення про 
націоналізацію ПАТ «Укртелеком» до Верховної Ради та Кабінету Міністрів 
України. 
 
3. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про приведення до належного  

санітарного стану території, де розташовано об’єкт 
незавершеного будівництва корпусу поліклінічного 
відділення 2-ї міської  лікарні. 
Інформував: Мельник С.В. – депутат міської ради від фракції  

«Рідне місто» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
Міський голова Малецький В.О. прокоментував, що потрібні зміни до 

підходу в медицині. 
 
4. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про організацію у загальноосвітніх  

навчальних закладах м.Кременчука безкоштовного 
харчування учнів з особливими освітніми потребами. 
Інформував : Угніч Г.А. – депутат міської ради від фракції  

     «Поруч» 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 



 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
5. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про продовження договору Полтавському  

патологоанатомічному бюро в Першій міській лікарні 
м.Кременчука імені О.Т.Богаєвського. 
Інформувала: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Об’єднання 
«Самопоміч» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 8 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 5 
 «не голосувало» - 17 

 
Середа М.В. – начальник управління охорони здоров’я 
 

Прокоментував, що паталогічне відділення з кожним роком зменшує 
паталогічні дослідження, але потреба в цих дослідженнях не зменшується. Ці 
дослідження не робляться безкоштовно, з пацієнтів усе одно беруться 
благодійні внески. Наголосив, що на наступний рік в ПАТ лікарні 
«Придніпровський» забезпечені кошти в проекті бюджету для проведення 5 
тисяч досліджень безкоштовно. 
 
6. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо висвітлення списків громадян, які  

користуються пільгами на придбання  продуктових наборів на 
суму 50 грн., у територіальних центрах. 
Інформувала: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Об’єднання 
«Самопоміч» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 9 
«утрималось» - 1 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 20 

(поіменне голосування) 
 
7. СЛУХАЛИ:  Інформація про рішення суду щодо внесення змін до  

структури та граничної чисельності виконавчих органів. 



Інформувала: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  
політичної партії «Об’єднання 
«Самопоміч» 

(інформацію зачитано, взято до відома) 
 
8. СЛУХАЛИ:  Інформація про монополію на тарифи КП  

«Кременчукводоканал». 
Інформувала: Гордеєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Об’єднання 
«Самопоміч» 

(інформацію зачитано, взято до відома) 
 
9. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо ситуації, яка склалася в сфері  

водопостачання через борги КП «Кременчукводоканал». 
Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради, 

    позафракційна 
(депутатський запит зачитано) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Пояснив, що дійсно склалася складно ситуація, але в наступному році в 
бюджеті закладені кошти для вирішення питання по заборгованості. 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 14 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 12 

(поіменне голосування) 
 
10. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо норм споживання води в  

м.Кременчуці. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради, 

   позафракційна 
(депутатський запит зачитано) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Наголосив, що норми споживання води в наступному році будуть 
знижені. 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 14 



 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 11 

(поіменне голосування) 
 
11. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо зменшення фіксованих ставок  

єдиного податку. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради, 

   позафракційна 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 16 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 11 

(поіменне голосування) 
 
12. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо звільнень керівників комунальних  

підприємств, які визнані незаконними згідно рішень судів в 
2016 році. 
Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради, 

    позафракційна 
(депутатський запит зачитано) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 10 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 18 

(поіменне голосування) 
 
13. СЛУХАЛИ:  Заява депутата щодо звіту міського голови за 2016 рік. 

Інформувала : Піддубна О.М. – депутат міської ради, 
    позафракційна 

(інформацію зачитано, взято до відома) 
 
14. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про відміну рішення виконкому від  

23.04.1982 № 247 щодо виключення пам’ятника матросам 
Дніпровської флотилії з  культурної спадщини м.Кременчука 
Інформувала : Павленко Г.М. – депутат міської ради від  

фракції політичної партії 
«Об’єднання «Самопоміч» 



(депутатський запит зачитано) 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 

Повідомив, що в березні 2016 року було визнано, що пам’ятник матросам 
Дніпровської флотилії з культурної спадщини м. Кременчука є пам’ятником 
мистецства, прийнято рішення змінити всі отрибути, згідно з Законом України 
«Про декомунізацію», та залишити пам’ятник, як культурну спадщину. 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 8 
 «утрималось» - 5 
 «проти» - 5 
 «не голосувало» - 10 
 

Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
 «Об’єднання «Самопоміч» 
 

Зачитала звернення від активістів громади міста про ліквідацію 
пам’ятного знаку «За владу рад». 
 
15. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про стан справ в Кременчуцькій  

громадській організації українського товариства мисливців і 
рибалок. 
Інформував : Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції  

«Батьківщина» 
(запит подано в усній формі) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 9 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 19 

 
16. СЛУХАЛИ: Заява депутата щодо встановлення лічильників тепла в  

м.Кременчуці. 
Інформував: Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції  

«Батьківщина» 
(інформацію зачитано, взято до відома) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Проінформував, що графік встановлення лічильників тепла змінився, з 
ним можна ознайомитися в УЖКГ або в засобах масової інформації. 
 
17. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо встановлення зупинок  

громадського транспорту на окраїнах міста. 
Інформував: Терещенко Д.Ю.- депутат міської ради від  

   фракції «Опозиційний блок» 
(запит подано в усній формі) 

 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували: «за» - 16 
  «утрималось» - 2 
  «проти» - 0 
  «не голосувало» - 10 

 
Депутат Павленко Г.М. просила зарахувати її голос «за», всього «за» - 17. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив перерву в роботі сесії до 13.00 
 

(Після перерви) 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Запросив депутатів займати місця в залі. Зареєструвалось  25  депутатів. 

Необхідний кворум для продовження роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 

 
18. СЛУХАЛИ: Про затвердження плану роботи Кременчуцької міської  ради  

на 2017 рік. 
Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 23 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 



Озвучив правку постійної депутатської комісії з питань освіти, молоді, 
культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, пов’язаних з 
АТО, охорони здоров’я, материнства та дитини (голова комісії Терещенко 
Д.Ю.) від 12.12.2016, де запропоновано: 
«В додаток до рішення «План роботи Кременчуцької міської ради на 2017 рік» 
в розділі ІІ включити підпункти наступного змісту: 
-«Про план заходів в м. Кременчуці щодо реалізації «Концепції реформи 
фінансування системи охорони здоров’я України», затвердженої Кабінетом 
Міністрів України 30 листопада 2016 року». 
Готують: постійна депутатська комісія з питань освіти , молоді, культури, 
спорту, соціального захисту населення, розгляду питань, пов’язаних з АТО, 
охорони здоров’я, материнства та дитинства; управління охорони здоров’я; 
фінансове управління. 
Здійснює контроль : заступник міського голови». 
 

Голосували: «за» - 22 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 22 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Регламенту Кременчуцької міської ради  

Полтавської області VII скликання, затверджений рішенням  
II сесії від 22.12.2015. 
Доповідач: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  

         позафракційна 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 12 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 9 

(поіменне голосування) 
(рішення не прийнято за основу) 



20. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 23 лютого  
2016 року «Про затвердження Комплексної програми 
профілактики правопорушень в м. Кременчуці на 2016 – 2020 
роки». 
Доповідач: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з  

       питань внутрішньої політики 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 22 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: «Додаток 1 до проекту рішення «Про внесення 
змін до рішення міської ради від 23 лютого 2016 року «Про затвердження 
Комплексної програми профілактики правопорушень в м. Кременчуці на 2016 – 
2020 роки», а саме: розрахунок коштів на фінансування Кременчуцького 
відділу поліції ГУНП в Полтавській області на 2017 рік викласти в новій 
редакції. 

Надав слово в.о.начальника національної поліції І.О.Матяшу 
 
Матяш І.О. – в.о.начальника національної поліції 
 

Надав пояснення щодо використання коштів Кременчуцьким відділом 
поліції. 
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)     «Радикальна партія Олега Ляшка»  

Попросив озвучити плани  з питання відеоспостереження на 2017 рік та 
інформувати щодо «червоної лінії».  
 
Матяш І.О. – в.о.начальника національної поліції 
 

Повідомив, що кількість камер відеоспостереження ще потрібно 
збільшувати. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  

        Порошення «Солідарність» 
 



Звернув увагу, що міська влада за законом не повинна допомогати 
поліції, але така допомога потрібна, враховуючи усі фінансові складнощі. 
Наголосив, що поліції потрібно більше звертати увагу на дрібні 
правопорушення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування технічну правку. 
 

Голосували: «за» - 26 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«В назві проекту рішення та в першому пункті проекту рішення замість слів 
«…до рішення міської ради від 27 ківтня 2016 року…» читати « …. До рішення 
міської ради від 23 лютого 2016 року….» і далі за текстом». 
 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 0 
 «проти»  -0 
 «не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«На засіданні постійної депутатської комісії з питань екології, регулювання 
земельних відносин, містобудування та архітектури ( голова комісії Ульянов 
Р.А. ) 13.12.2016 року підтримана пропозиція: 

- з додатку 1 до проекту рішення виключити пункт « …. Для здійснення  
заходів щодо використанням соціальної реклами, спрямованої на профілактику 
правопорушень. Замовлення друкованої продукції соціальної реклами ( біг-
бордів), просвітницького характеру, атрибутика…». 
Надати звіт про використання бюджетних коштів». 
 

Голосували: «за» - 7 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 25 

(пропозиція приймається) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок, 
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 
 

21. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
30 червня 2016 року «Про затвердження Програми 
«Територіальна оборона на 2016 – 2018 роки». 
Доповідач: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з  

       питань внутрішньої політики 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 
 

22. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015  
року «Про затвердження структури та граничної чисельності 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради  
VII скликання» (Автозаводська районна адміністрація). 
Доповідач: Слинько К.В. – начальник Автозаводської  

       районної адміністрації 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що через секретаріат надійшла пропозиція від депутата 
міської ради Піддубної О.М. щодо збільшення загальної чисельності відділу 
ведення Державного реєстру виборців територіальної громади Автозаводської 



районної адміністрації виконавчого комітету Кременчуцької міської ради за 
рахунок внутрішнього переміщення, наприклад зі штату відділу контролю за 
благоустроєм. 

Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. 
 

Голосували: «за» - 10 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 15 

(пропозиція не приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  
(додається). 
 

Голосували: «за» - 26 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 6 
 

23. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 23.12.2015  
року «Про затвердження структури та граничної чисельності 
виконавчих органів Кременчуцької міської ради VII 
скликання» (управління контролю за станом благоустрою). 
Доповідач: Окунь В.В. – начальник управління контролю за  

   станом благоустрою      
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували: «за» - 27 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 
 

24. СЛУХАЛИ: Про затвердження міської Програми сприяння розвитку  
інформаційної діяльності КП «Кременчуцька міська 
телерадіокомпанія» та Редакції офіційної газети 
Кременчуцької міської ради «Вісник Кременчука» на 2017 – 
2021 роки. 
Доповідач: Проценко  Р.О.- заступник міського голови 
Співдоповідач: Гамза Є.В.- головний редактор редакції  

офіційної газети Кременчуцької 
міської ради «Вісник Кременчука» 

                              Перепелятник С.Л. – директор КП «Кременчуцька               



      міська телерадіокомпанія»  
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 6 

ВИСТУПИЛИ: 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 

Прокоментувала проект рішення щодо роботи Кременчуцької 
телерадіокомпанії. Наголосила, що телерадіокомпанія працює виключно на 
висвітлення роботи мера та народного депутата України Шаповалова Ю.А. 
Запропонувала проводити повне фінансування компанії за рахунок коштів 
міського голови та народного депутата. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив пропозицію депутата Піддубної О.М. на голосування. 
 

Голосували: «за» - 5 
«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 25 

(пропозиція не приймається, поіменне голосування) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради  

(додається). 
 

Голосували: «за» - 27 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 4 
 «не голосувало» - 4 
 

25. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до комплексної програми розвитку  
комунального медичного підприємства «Лікарня 
Придніпровська» на 2016 – 2018 роки». 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  

     здоров'я 
(доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради 
(додається). 

 
Голосували: «за» - 32 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 2 
 

26. СЛУХАЛИ: Про затвердження Міської програми запобігання та лікування  
серцево – судинних захворювань «Стоп інфаркт» на 2017 –  
2020 роки. 
Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  

     здоров'я 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що є технічна правка від розробника.  
«На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально – економічного 
розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести деякі 
корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради «Про 
затвердження Міської програми запобігання та лікування серцево-судинних 
захворювань «Стоп інфаркт» на 2017- 2020 роки». Скорегований додаток 
додається». 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 1 



 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 
 

27. СЛУХАЛИ: Про затвердження Міської програми «Охорона материнства  
та дитинства» в м. Кременчуці на 2017- 2020 роки. 

    Доповідач: Середа М.В. – начальник управління охорони  
     здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що є технічна правка від розробника.  
«На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально- економічного 
розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести деякі 
корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради «Про 
затвердження Міської програми «Охорона материнства та дитинства» в м. 
Кременчуці на 2017 – 2020 роки».Скорегований додаток додається». 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 
 

28. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми соціального забезпечення та  
соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на  
2017 рік. 
Доповідач: Поляков В.Ю. – директор департаменту  



       соціального захисту населення та    
       питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що до апарату Кременчуцької міської ради надійшла 
пропозиція від директора департаменту праці та соціального захисту населення 
м. Кременчука Полякова В.Ю., а саме: у зв’язку з пропозиціями, внесеними 
секретарем міської ради Гриценком Ю.В. на засіданні комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики, пропонується внести зміни до проекту рішення Кременчуцької 
міської ради «Про затвердження Програми соціального забезпечення та 
соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2016 рік: 
 -  викласти в новій редакції таблицю заходів «Фінансова підтримка статутної 
діяльності громадських об’єднань інвалідів і ветеранів»; 
 - змінити суму в «Зведеному кошторисі Програми соціального забезпечення та 
соціального захисту населення м. Кременчука «Турбота» на 2017 рік» на 
41 928, 17 тис.грн.; 
- пункт 8 Паспорту Програми викласти в такій редакції: « 8. Загальний обсяг 
фінансових ресурсів, передбачених для реалізації Програми : 41 928, 17 тис. 
грн.». 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок, 

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

29. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми відшкодування втрат за рахунок  



міського бюджету за перевезення пільгових категорій 
населення м. Кременчука міським автомобільним 
транспортом, електротранспортом та приміським залізничним 
транспортом на 2017 рік. 
Доповідач: Поляков В.Ю. – директор департаменту  

соціального захисту населення та 
питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 
 

30. СЛУХАЛИ: Про затвердження Міської комплексної програми соціальної 
підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх 
сімей, членів сімей загиблих учасників антитерористичної 
операції, внутрішньо переміщених осіб та фінансової 
підтримки громадських і волонтерських об'єднань на 2017 рік. 
Доповідач: Поляков В.Ю. – директор департаменту  

соціального захисту населення та 
питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що до апарату Кременчуцької міської ради надійшла 
пропозиції від директора департаменту праці та соціального захисту населення 
м. Кременчука Полякова В.Ю., а саме: у зв’язку із пропозиціями, внесеними 
секретарем міської ради Гриценком Ю.В. на засіданні комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики, пропонується внести зміни до проекту рішення Кременчуцької 
міської ради «Про затвердження Міської комплексної програми соціальної 
підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей 



загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб 
та фінансової підтримки громадських і волонтерських об’єднань на 2017 рік» -  
1. Викласти в новій редакції таблицю заходу «Фінансова підтримка діяльності 
громадських об’єднань учасників АТО, волонтерських об’єднань та 
громадських об’єднань внутрішньо переміщених осіб» (не показана таблиця). 
2. Змінити суму в «Зведеному кошторисі Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сім’ей, 
членів сімей загиблих учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об’єднань на 2017 рік» на 2017 рік на 6 911,718 тис. грн.. 
3. Пункт 8 Паспорту Програми викласти в такій редакції: «8.Загальний обсяг 
фінансових ресурсів, передбачених для реалізації Програми: 6 911,718 тис. 
грн.». 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 
 

31. СЛУХАЛИ: Про впорядкування Переліку об’єктів культурної спадщини  
міста Кременчука. 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури  

  і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 



Повідомив, що на засіданні постійної депутатськї комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально- економічного розвитку та інвестиційної політики 
(голова комісії Плескун О.В.) 16.12.2016 та на засіданні постійної депутатської 
комісії з питань екології, регулювання земельних відносин, містобудування та 
архітектури (голова комісії Ульянов Р.А.) винесена пропозиція: зняти проект 
рішення на доопрацювання. 
 
Гриценко Ю.В. - секретар міської ради 
 

Зауважив, що у деяких депутатів виникаються питання щодо культурної 
спадщини міста Кременчука, тому було запропоновано на наступному тижні 
провести ряд комісій для вирішення питання по переіменуванню культурних 
спадщин міста, будівель, а тому потрібно проект рішення зняти на 
доопрацювання. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 

Запропонував на комісії по перейменуванню культурних спадщин міста 
розглянути питання про перейменування вулиці Першотравневої на вулицю 
Степана Бендери. 
 
ВИРІШИЛИ: зняти питання на доопрацювання. 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 7 

(знято на доопрацювання) 
 

32. СЛУХАЛИ: Про затвердження міської програми з охорони культурної  
спадщини і збереження історичного середовища міста 
Кременчука на 2017 – 2021 роки. 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури  

  і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 1 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку, яка надійшла від розробника: 
«Після оприлюднення проекту рішення Кременчуцької міської ради 

Полтавської області «Про затвердження міської програми з охорони культурної 
спадщини і збереження історичного середовища міста Кременчука на 2017-
2021 роки» Управління культури і туризму виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області, розробник отримав 
пропозиції від управління житлово – комунального господарства виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради щодо удосконалення Переліку заходів 
Програми, та, як наслідок, постала необхідність щодо внесення змін до розділу 
V. Перелік заходів програми за напрямками діяльності та орієнтовані обсяги 
фінансування. Тому даний розділ викладається у новій редакції.» 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 
 

33.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
02 лютого 2016 року «Про затвердження Комплексної 
програми утримання та розвитку комунального закладу 
культури і відпочинку «Парк Миру» на 2016 – 2020 роки». 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління культури  

  і туризму 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 5 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«В проекті рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області від 

20 грудня 2016 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської 
ради від 30 серпня 2016 року «Про затвердження Комплексної програми 
утримання та розвитку комунального закладу культури і відпочинку «Парк 
Миру» на 2016 – 2020 роки» в п.2. замість слів «комунального закладу культури 
і вілпочинку «Міський Сад» читати «комунального закладу культури і 
відпочинку «Парк Миру» та в п.3. замість слів «комунального закладу культури 
і відпочинку «Міський Сад» читати «комунального закладу культури і 
відпочинку «Парк Миру». 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 4 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 

Наголосив, що важливість даного питання є в цифрах, а саме в кількості 
людей та розмір коштів, які залучені для обслуговування «Парку Миру». 
Зазначив, що тільки 70% витрат іде на заробітну плату робітників парку. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 

Запропонувала об’єднати усі  комунальні заклади культури, а саме «Парк 
Миру», Крюківський парк та «Міський сад» в одне комунальне підприємство та 
зменшити чисельний склад. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. 
 

Голосували: «за» - 15 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 3 
 «не голосувало» - 18 

(пропозиція не приймається, поіменне голосування) 
 

Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 

Звернувся до депутата Плескуна О.В. з пропозицію змінити відношення 
до бюджету міста, а саме щодо раціонального його  використання. 



Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 

Наголосив, що він погоджується з думкою депутата Терещенка К.О. щодо 
оптимізації витрат. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 5 

 
34. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради від 30 серпня 2016 року «Про затвердження  
Комплексної програми утримання та розвитку комунального 
закладу культури і відпочинку «Парк Крюківський» на 2016 – 
2020 роки». 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління  

  культури і туризму 
(доповідь не заслуховувалась)  
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 27 

 «утрималось» - 2 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 6 

 
35. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради від 30 серпня 2016 року «Про затвердження Комплексної 
програми утримання та розвитку комунального закладу 
культури і відпочинку «Міський сад» на 2016 – 2020 роки». 
Доповідач: Кондрашов В.О. – начальник управління  

  культури і туризму 
(доповідь не заслуховувалась)  

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 2 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
 



36. СЛУХАЛИ: Про продовження терміну дії договору позички  
цілісного майнового комплексу аеродрому в селищі Потоки 
Кременчуцького району Полтавської області. 
Доповідач: Мазур О.І. – начальник відділу з фізичної  

  культури і спорту  
  виконавчого комітету 

  культури і туризму 
(доповідь не заслуховувалась)  

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
37. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми перспективного розвитку  

«Освіта Кременчука» на 2017 – 2021 року. 
Доповідач: Москалик Г.Ф. – начальник  департаменту  

освіти 
(доповідь не заслуховувалась)  

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування на основу. 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку депутата Яцини О.О.: 

«З метою врахування потреб освітніх закладів у капітальних ремонтах 
об’єктів комунальних навчальних закладів м. Кременчука на 2017 бюджетний 
рік, прошу внести зміни до проекту рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області «Про затвердження Програми перспективного розвитку 
«Освіта Кременчука» на 2017 – 2021 роки», винесеного на розгляд XVІІ сесії 
міської ради VII скликання, а саме: 

В додаток до програми перспективного розвитку «Освіта Кременчука» на 
2017-2021 роки: 
Розділ 

Програми 
КЕКВ Навчальний 

заклад 
Назва робіт Зміни орієнтовного обсягу 

фінансування,   
тис. грн. 



2017 
рік 

2018 
рік 

2019 
рік 

2020 
рік 

2021 
рік 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
1. Розвиток 
дошкільної 
освіти 

2210 
«Предмети, 
матеріали, 
обладнання та 
інвентар»        

ДНЗ № 4 +49,0 0,0 0,0 0,0 0,0 

 2240 «Оплата 
послуг (крім 
комунальних)» 

 

- 

+40,0 0,0 0,0 0,0 0,0 

Разом:   +89,0 +89,0 0,0 0,0 0,0 0,0 
розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт паркану 

-300,0  +300,0   

розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт пральні 

+300,0  -300,0   

 3132 
«Капітальний 
ремонт інших 
об’єктів» 

ДНЗ № 33 

розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт внутрішніх 
приміщень 
 

+320,0     

Разом: 
 

  +320,0 +320,0 0,0 0,0 0,0 0,0 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
 3132 

«Капітальний 
ремонт інших 
об’єктів» 

ДНЗ № 36 розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт харчоблоку 

-320,0     

Разом:   -320,0 -320,0 0,0 0,0 0,0 0,0 
розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт пральні 

+350,0 -350,0 0,0 0,0 0,0 

розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт спортивної 
зали 

+180,0 0,0 -100,0 0,0 0,0 

 3132 
«Капітальний 
ремонт інших 
об’єктів» 

ДНЗ № 57 

розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
роботи із заміни 
труб в 

0,0 0,0 -80,0 0,0 0,0 



підвальному 
приміщенні 
розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт 
асфальтобетонного 
покриття 

-545,0 +545,0 0,0 0,0 0,0 

розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
заміна віконних та 
дверних блоків 
 

+450,0 -450,0 0,0 0,0 0,0 

Разом:   0,0 +435,0 -255,0 -180,0 0,0 0,0 
 3132 

«Капітальний 
ремонт інших 
об’єктів» 

ДНЗ № 73 розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
капітальний 
ремонт мереж 
опалення із 
заміною приладів 
 

-435,0 +255,0 +180,0 0,0 0,0 

Разом:   0,0 -435,0 +255,0 +180,0 0,0 0,0 
 3132 

«Капітальний 
ремонт інших 
об’єктів» 

ДНЗ № 62 розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
ремонт 
асфальтобетонного 
покриття 
 

-150,0 +150,0 0,0 0,0 0,0 

Разом:   0,0 -150,0 +150,0 0,0 0,0 0,0 
 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 
  ДНЗ № 63 розробка та 

оформлення 
проектної 
документації, 
заміна віконних та 
дверних блоків 

+150,0 -150,0 0,0 0,0 0,0 

Разом:   0,0 +150,0 -150,0 0,0 0,0 0,0 
2. Розвиток 
загальної 
середньої 
освіти 

3132 
«Капітальний 
ремонт інших 
об’єктів» 

ЗОШ № 22 розробка та 
оформлення 
проектної 
документації, 
капітальний 
ремонт 

+700,0 0,0 0,0 0,0 0,0 

Разом:   +700,0 +700,0 0,0 0,0 0,0 0,0 

 
В додаток до рішення міської ради від 20 грудня 2016 року врахувати 

збільшення всього та на 2017 рік: 



- по розділу «1. Розвиток дошкільної освіти» на загальну суму 
89,0тис.грн.; 

- по розділу «2. Розвиток загальної середньої освіти» на загальну суму 
700,0тис.грн.; 

- по розділу «Всього по роках» на загальну суму 789,0тис.грн.» 
 

Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
 
 Прокоментував пропозицію депутата Яцини О.О. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Запитала про суми, що заплановані на 2017 рік. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з технічною правкою, як рішення 

    міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 29 

 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
38. СЛУХАЛИ:  Про закріплення майна, що належить до комунальної  

власності територіальної громади міста Кременчука за  
Департаментом освіти виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради Полтавської області. 
Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту  

освіти 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з технічною правкою, як рішення 

    міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
39. СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішень виконавчого комітету  

Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
28.11.2016 № 1156. 
Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 8 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку до проекту рішення: 
 «На засіданні виконавчого комітету 05.12.2016 прийнято рішення  
№ 1186 для подальшого затвердження на сесії: 
- від 05.12.2016 № 1186 «Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області від 31.10.2016 № 1055 «Про 
внесення змін до показників міського бюджету на 2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління». 
 

 Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 8 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку до проекту рішення: 
 «На засіданні виконавчого комітету 13.12.2016 прийнято рішення  
№ 1216 з наступним розглядом на сесії: 
- від 13.12.2016 № 1216 «Про внесення змін до міського бюджету на 2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління». 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 7 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку до проекту рішення: 
 «На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
(16.12.2016) прийняті рішення для наступного розгляду на сесії: 
 



- від 16.12.2016 № 1240 «Про внесення змін до міського бюджету м.Кременчука 
на 2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління, 
 
- від 16.12.2016 № 1241 «Про внесення змін до міського бюджету на 2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління, 
 
- від 16.12.2016 № 1242 «Про внесення змін до показників міського бюджету на 
2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління, 
 
- від 16.12.2016 № 1244 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань, 
затверджених в міському бюджету м.Кременчука». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління, 
 
- 16.12.2016 № 1245 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених в 
міському бюджеті м.Кременчука на 2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління». 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 7 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку до проекту рішення: 
 «На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
(12.12.2016, 16.12.2016, 19.12.2016) прийняті рішення для наступного розгляду 
на сесії: 
 
-від 12.12.2016 № 12 13 «Про внесення змін до міського бюджету м.Кременчука 
на 2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління, 
 
- від 16.12.2016 № 1249 «Про збільшення загального обсягу доходів і видатків 
загального фонду міського бюджету на 2016 рік». 
Доповідає: Середа М.В. – начальник управління охорони здоров’я,  



 
- від 19.12.2016 № 1254 «Про внесення змін до міського бюджету м.Кременчука 
на 2016 рік». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник  

      фінансового управління». 
 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок,  
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 
 

40. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  
ради Полтавської області від 22 грудня 2015 року «Про  
затвердження Програми розвитку позашкільних навчальних  
акладів м. Кременчука на 2016 – 2020 роки». 
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

  справах сім'Ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
41. СЛУХАЛИ:  Про погодження кандидатури багатодітної матері щодо  

присвоєння почесного звання України «Мати – героїня». 
Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у  

  справах сім'Ї, дітей та молоді 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 



 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
42. СЛУХАЛИ:  Про затвердження комплексної програми розвитку  

комунального підприємства «Муніципальна поліція» 
Кременчуцької міської ради Полтавської області на 2017 – 
2018 роки. 
Доповідач: Декусар В.В. – заступник міського голови 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Міський голова Малецький В.О. зазначив, що є ряд звернень від 
громадських організацій, будемо прислухатися до думки громадськості. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 4 

(поіменне голосування) 
 
43. СЛУХАЛИ:  Про затвердження міської Програми антитерористичних  

заходів на 2017 рік. 
Доповідач: Киричейко С.П. – начальник управління з  

питань надзвичайних ситуацій 
та цивільного захисту 
населення 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 35 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
44. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Плану дій сталого енергетичного  

розвитку міста Кременчука до 2025 року. 
Доповідач: Андрієвська Т. Д.- начальник відділу  

енергоменеджменту та 
                                                       енергетики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 37 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника до проекту рішення: 
 «У зв’язку з доопрацюванням документів прошу внести технічну правку 
до питання «Про затвердження Плану дій сталого енергетичного розвитку міста 
Кременчука до 2025 року», а саме: 

1. Викласти розділи 5-6 додатку до проекту рішення міської ради у новій 
редакції: 

- включити до розділу 5. «Комплекс запропонованих заходів, виконання 
яких призведе до зменшення викидів СО2» установку загальнобудинкових 
лічильників теплової енергії у житлових будинках;  

- об’єднати п. п. 42, 46, 50, 52, 54, 57, 60, 62, 66, як заходи, що 
повторюються за змістом; 

- об’єднати п. п. 43, 47, 51, 53, 55, 58, 61, 63, 67, як заходи, що 
повторюються за змістом; 

- виключити п. 38, що повторює за змістом п. 44.  
2. Замінити фразу: «27 вересня …» на фразу: «29 вересня …» і далі по 

тексту у розділі 1.1. додатку до проекту рішення міської ради. 
 

Голосували: «за» - 35 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

Начальник відділу енергоменеджменту та енергетики Андрієвська Т.Д. 
відповідала на запитання (із зали, без мікрофона). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника до проекту рішення: 

«У зв’язку з доопрацюванням документів та врахуванням зауважень 
координатора Угоди Мерів Оксани Кисіль прошу внести технічну правку до 
питання № 28 «Про затвердження Плану дій сталого енергетичного розвитку 
міста Кременчука до 2025 року», а саме: додаток до проекту рішення «Про 
затвердження Плану дій сталого енергетичного розвитку міста Кременчука до 
2025 року» разом з технічною правкою викласти в новій редакції. 

 



Голосували: «за» - 37 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

ВИСТУПИЛИ: 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що у міській владі «не чують» депутатів, від пропозицій яких 
протягом року відмовлялись. Вказав на недоліки у відсутності програми. 
Рекомендував скласти план муніципального енергозбереження. Закликав 
дослухатись до депутатів, які думають про мешканців міста. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Підтримав депутата Порицького М.М., запропонував збільшити 
повноваження відділу енергоменеджменту. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зауважив на якісній підготовці документів на сесію. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця) 
 Наголосив на напрацюваннях начальник відділу енергоменеджменту та 
енергетики, завірив у наданні допомоги у разі необхідності. Зауважив, що аудит 
повинні здійснювати професіонали та подякував за Програму. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Підтримав депутата Кальченка О.В., закликав до дій міського голову, 
висловив свою точку зору з цього питання. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

 «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Зазначила на обов’язковому вирішенні цього питання, вказала, що угода 
мерів без енергоаудиту не створиться та на необхідності вирішувати це 
питання. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 



 Ставила питання щодо реальності Програми та чи призведе зменшення 
штатів до економії. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловився щодо ініціативи про Програму енергозбереження, але 
неотримання ефективного документа. Повідомив своє бачення питання 
лічильників, утеплення будинків, висловив критичні зауваження до Програми. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 Наголосив на створенні муніципального енергетичного плану, 
запропонував у січні – лютому закласти кошти на планування та виділити їх з 
бюджету. 
 
Кальченко О.В. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця) 
 Прокоментував попередні виступи та наголосив на бюджетній програмі. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради  
 
 Відзначив відповідальне ставлення депутатів, які винайшли можливість 
бути присутніми та брати участь в обговоренні на семінарі з енергетичних 
питань. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 Наголосив на необхідності роботи профільної комісії цього питання та 
добросовісного його відпрацювання. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок,  

як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 35 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 

 
45. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради від 24.02.2015 «Про затвердження Програми 
енергозбереження та енергоефективності міста Кременчука на 
2015-2017 роки». 
Доповідач: Андрієвська Т. Д.- начальник відділу  

енергоменеджменту та енергетики 
(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували: «за» - 36 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування уточнену редакцію проекту рішення. 

 
Голосували: «за» - 36 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти уточнену редакцію рішення в цілому, як  

   рішення міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 37 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
46. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 27.09.2016  

«Про затвердження Програми стимулювання впровадження 
енергозберігаючих заходів населенням міста Кременчука на 
2016 – 2020 роки». 
Доповідач: Андрієвська Т. Д.- начальник відділу  

енергоменеджменту та енергетики 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 37 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
47. СЛУХАТИ:  Про заборону реалізації алкогольних, слабоалкогольних  

напоїв та пива (окрім безалкогольного) у стаціонарних 
спорудах (окрім закладів ресторанного господарства) та 



стаціонарних тимчасових спорудах на території м. 
Кременчука у нічний час.(регуляторних акт). 
Доповідач: Жорняк Л.Г. – начальник управління розвитку  

підприємництва, торгівлі, побуту та 
регуляторної політики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували: «за» - 29 

 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 7 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
  
 Висловив свою точку зору на це питання. Зауважив на роботі 
правоохоронних органів з недопущення продажу та розповсюдження 
несанкціонованих алкогольних напоїв. 
 
Калашник В.В. – депутат міської ради, позафракційний 
(з місця) 
 Висловив свою точку зору з цього питання та цікавився санкціями за 
торгівлю в нічний час. 
 
Погрібний С.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Підтримав проект рішення та висловив свою точку зору з цього приводу. 
 
Кавунник Д.В. - депутат міської ради від фракції політичної партії  

          «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Висловився проти заборони, зазначив, що це юридично неправильно. 
Закликав прислухатися до думки містян, підтримав голосування за це рішення. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зауважив, що місцеві ради виходять за межі своїх повноважень, 
пропонував виробити злагоджене рішення з цього питання. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 



(з місця) 
 Наголосив на юридичній площині цього проекту, зауваживши на якості 
виконання «незаконного» рішення. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 Повідомив про пропозицію фракції «Батьківщина»: зняти це питання на 
доопрацювання. Підтримав депутатів Роженка О.А. та Калашника В.В. 
Зазначив на роботі правоохоронних органів у цій галузі, наголо вис, що зараз це 
питання приймати не можна. 
 
Іванян Г.М. - депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 Закликав депутатів дотримуватись законодавства. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
  
 Висловила свою точку зору з даного питання. Закликала не приймати такі 
популістичні рішення, а займатись спортом. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Проінформував про подібне рішення щодо петард, що було прийнято 
раніше (близько 2,5 року). Зауважив на відповідальності за прийняте рішення. 
 
Бокован М.В. - депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 
 Підтримав депутата Погрібного С.М., наголосив на обмеженні доступу до 
алкоголю для молоді. Закликав до дій та ведення здорового способу життя. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
 
 Проінформував про обговорення цього питання на засіданні постійної 
комісії. Висловився щодо повного права діяльності поліції в цьому питанні. 
Зазначив, що на даний час ніхто не виконує діюче законодавство і не 
користується наданими повноваженнями. Закликав застосовувати важелі 
впливу. Запропонував заслухати звітування поліції про застосування цього 
нормативного акту. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Відзначив, що це – політичне рішення, яким повинні показати, що ми це 
не приймаємо. 
 
Курченко-Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 



 Зауважив, що цим рішенням ми нічого не забороняємо. Якщо ми щось 
забороняємо, то повинна бути тотальна заборона. Запропонував скасувати всі 
рішення виконкому щодо «розливайок». Закликав поліцію міста до 
результативних дій. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив на викоріненні першопричини цієї проблеми. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)  «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 Висловила свою точку зору, зауважила на закладах ресторанного 
господарства та регулюванні зазначеного питання. Зазначила, що поліція в 
цьому не справляється, закликала діяти в цьому напрямку, вирішувати цю 
проблему. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію надання слова громадським 
активістам в обговоренні даного питання. 
 

Голосували: «за» - 18 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 14   

(процедурно рішення прийнято, надано слово для виступів) 
 
Красовський К.В. – представник Всеукраїнського об’єднання «Свобода» 
 
 Висловився щодо регулювання періоду продажу алкогольних напоїв. 
Зазначив на існуючих важелях впливу, способах наповнення бюджету. 
Повідомив, що був розробником подібного рішення у м.Тернопіль. Закликав з 
чогось починати. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст 
 
 Висловив свою точку зору, навів приклади.  
 
Жоган Юрій – громадський активіст 
 
 Зазначив на існуючих проблемах. Аргументував свою позицію в цьому 
питанні. Закликав уважно все продумати. Висловився за підтримку цього 
проекту та заборонити продаж алкогольних напоїв. 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив на голосування пропозицію фракції «Батьківщина»: зняти 
питання на доопрацювання. 
 

Голосували: «за» - 13 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 22   

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 20 

 «утрималось» - 4 
 «проти» - 3 
 «не голосувало» - 8   

(в електронному вигляді рішення не приймається) 
 
 Депутати Костромінов С.А., Курченко-Гай В.П. просили зарахувати їх 
голоси «за», всього «за» - 22 (рішення прийнято). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

 Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву до  
16 год.20 хв. 
 

Голосували: «за» - 22 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 8   

(процедурно рішення прийнято) 
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запросив депутатів займати місця в залі. 
Зареєструвалось 22 депутати. Необхідний кворум для продовження 

роботи сесії є. 
Після реєстрації до зали заходили депутати. 

 
48.СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми заходів(дій) з метою  

недопущення перевищення нормативів гранично допустимих 
викидів забруднюючих речовин в атмосферне повітря в м. 
Кременчуці. 
Доповідач: Федюн О.М. – начальник відділу екологічної  

     безпеки 
(доповідь не засілуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 22 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
 

 Депутати Мосієнко О.В., Іванян Г.М., Ульянов Р.А.,  Малецький В.О., 
Плескун О.В., Прокоп О.Е. просили зарахувати їх голоси «за» (картки не 
спрацювали), всього «за» - 28. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку до проекту рішення: 

«На засіданні (01.12.2016) робочої групи з доопрацювання «Програми 
заходів (дій) з метою недопущення перевищення нормативів гранично 
допустимих викидів забруднюючих речовин в атмосферне повітря в              м. 
Кременчуці» було запропоновано: 

 1. В додатку 1 до «Програми заходів (дій) з метою недопущення 
перевищення нормативів гранично допустимих викидів забруднюючих речовин 
в атмосферне повітря в м. Кременчуці» змінити термін виконання: 

1.1. В пунктах 1, 2  – жовтень 2017 року. 
1.2. В пункті 11 – 2017-2018 роки. 

 2. Змінити черговість пунктів у додатку 1, а саме: 
2.1. Пункти 10, 11 вважати пунктами 3, 4 відповідно.    

  2.2. Нумерацію наступних пунктів змінити з урахуванням внесених змін». 
 
Голосували: «за» - 27 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію фракції УКРОП: 
Пропонуємо в додатку 1 до Програми заходів (дій) п.11 у стовпці 
«Найменування заходу» після слів «приладами контролю» додати слова «або 
засобами вимірювальної техніки». 

 



Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
49. СЛУХАЛИ:  Про продовження застосування визначеної орендної  

плати за нежитлові приміщення в місті Кременчуці. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування уточнену редакцію як технічну  
правку до проекту рішення. 
 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника: 

«Пункт 2 викласти в такій редакції: «2. Громадській організації 
«Кременчуцька міська організація глухих» визначити орендну плату за 



нежитлове приміщення по проспекту Лесі Українки, 10 під магазин у розмірі 
20% від розрахункової з 01.01.2017 по 30.11.2019 включно». 

В зв’язку з тим, що пункт 2 викладений в редакції, що зазначена вище, 
пункт 2 рішення вважати пунктом 3. 

З пункту 3 виключити підпункт 3.3.» 
 

Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Надав пояснення до технічної правки розробника.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Зауважив, що ця технічна правка була включена до уточненої редакції 
проекту рішення, за яку вже проголосували. 
 
 Депутат міської ради Порицький М.М. з’ясовував  ситуацію щодо 
благодійної організації «Лікарняна каса Полтавщини». Мешканка Кременчука 
Лапа О.П. надавала інформацію з місця. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської  

ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 32 

 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
50. СЛУХАЛИ:  Про розмір орендних ставок для розрахунку плати за  

оренду цілісних майнових комплексів,що належать до 
комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав інформацію щодо «Фармацевтичної компанії «Провізор». 
 
Щербіна О.О. – в.о. – начальника управління міського майна 
 
 Надала пояснення щодо надання орендної плати відповідно до Постанова 
Кабінету Міністрів №783. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  



(з місця) 
 Запропонував зняти питання на доопрацювання, зазначив на відсутності 
інформації про борг зазначеної компанії на засіданні комісії. Наголосив на 
отриманні від організації гарантійних листів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію голови бюджетної комісії: зняти 
питання на доопрацювання до вирішення організаційних питань і визначення 
процедури повернення майна. 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається, питання знято на допрацювання) 
 
Депутат Плескун О.В. просив зарахувати його голос «за», всього «за» - 34. 
 
51. СЛУХАЛИ:  Про затвердження переліку об’єктів комунальної  

власності територіальної громади міста Кременчука та 
реєстрацію права власності. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 36 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
52. СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на безоплатне прийняття  

гідротехнічної споруди з державної власності до комунальної 
власності територіальної громади міста Кременчука. 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. – начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 34 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 



 «не голосувало» - 4 
 
53. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  

ради Полтавської області від 25.10.2016 «Про затвердження 
міської Програми встановлення лічильників газу у квартирах 
інвалідів першої групи загального захворювання на 2017 рік». 
Доповідач: Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції  

       «Рідне місто» 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 34 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
54. СЛУХАЛИ:  Про затвердження міської Програми оснащення  

загальнобудинковими вузлами обліку теплової енергії 
житлових будинків в м. Кременчуці. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 32 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
55. СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунальної установи  

«Кременчуцька рятувально – водолазна станція» в новій 
редакції. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Білоус В.М. – начальник КУ «КРВС» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 35 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
56. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  



ради Полтавської області від 30 вересня 2015 року «Про 
затвердження міської Програми «Охорона тваринного світу та 
регулювання чисельності безпритульних тварин в м. 
Кременчуці на 2016 – 2020 роки». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Резніков С.В.- директор КП «Спецсервіс –  

 Кременчук» 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 34 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
57. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня  

2013 року «Про затвердження міської Програми розвитку 
дорожньо – мостового господарства у м. Кременчуці на 2013 
– 2017 роки». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 35 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
58. СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на передачу житлового будинку № 3  

по вул. Генерала Родимцева з балансу КГЖЕП 
«Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «ГЕНЕРАЛА РОДИМЦЕВА,3». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 37 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 



Міський голова Малецький В.О. просив зарахувати його голос «за», 
всього «за» - 38. 
 
59. СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на передачу житлових будинків № 40  

по вул.Троїцькій та №13 по вул. 29 Вересня № 3  з балансу 
КГЖЕП «Автозаводське» на баланс об'єднання співвласників 
багатоквартирного будинку «ТРОЇЦЬКЕ-40\13». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 37 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
60. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення  міської ради від 01 квітня  

2016 року «Про затвердження  Програми фінансової 
підтримки комунальних підприємств м. Кременчука на 2016 
рік». 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 7 

 
61. СЛУХАЛИ:  Про прийняття до комунальної власності територіальної  

громади міста Кременчука квартири № 26 в будинку № 36 по 
вул. Східній, квартири № 47 в будинку № 140 по проспекту 
Свободи (вул.60- річчя Жовтня), та квартири № 34 в будинку 
№ 49 по пров. Героїв Бреста у м. Кременчуці. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співадоповідач: Івченко В.В. –директор КП «Квартирне  

  управління» 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 36 

 «утрималось» - 0 



 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
62. СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального підприємства  

«Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради в новій 
редакції. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 
Співдоповідач: Солодяшкін В.І. – директор КП  

«Кременчукводоканал» 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 36 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 
 

Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 Запропонувала у зв’язку з тим, що зараз вносимо зміни в Статут, внести 
зміни в п.7 «Управління підприємством» - залишити в старій редакції, який був 
затверджений одночасно з рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 01.04.2016 (прибираємо посаду директора, залишаємо тільки посаду 
генерального директора). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. 
 

Голосували: «за» - 6 
 «утрималось» - 7 
 «проти» - 4 
 «не голосувало» - 21 

(пропозиція не приймається, поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування технічну правку розробника: 
«Під час оприлюднення проекту рішення Кременчуцької міської ради 

Полтавської області «Про  затвердження статуту комунального підприємства 
«Кременчукводоканал» Кременчуцької міської ради в новій редакції» 
виконавцем проекту рішення було зазначено розмір статутного капіталу в 



розмірі 145 657 720,24 грн. без врахування майна, що було безоплатно передано 
КП «Кременчукводоканал» на підставі рішень Кременчуцької міської ради 
Полтавської області та її виконавчого комітету, а саме: 

- зовнішні інженерні (мережі водопостачання та водовідведення), 
водопровід по вул. 1905 року, б.1-а, вул. Яровій, б.1,3,5,7, вул. Олександра 
Халаменюка, б.5, вул. Московській, буд.13,15,17; 

- автомобіль ГАЗ -66; 
-  «ТЕО обґрунтування водопостачання м. Кременчука»; 
-  кошти з міського бюджету. 
Таким чином, з метою усунення технічної помилки у проекті рішення 

Кременчуцької міської ради Полтавської області «Про  затвердження статуту 
комунального підприємства «Кременчукводоканал» Кременчуцької міської 
ради в новій редакції», прошу внести технічну правку в проект Статуту 
комунального підприємства «Кременчукводоканал» Кременчуцької міської 
ради шляхом викладення п.4.9 розділу  «Майно підприємства» у наступній 
редакції: 
  «4.9 Статутний капітал підприємства утворюється Власником за рахунок 
грошових та майнових внесків та становить 156 370 046,60 грн. (сто п’ятдесят 
шість мільйонів триста сімдесят тисяч  сорок шість гривень 60 коп.)». 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради 

   (додається). 
 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 3 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
63. СЛУХАЛИ:  Про звернення Кременчуцької міської ради до  

Президента України та народних депутатів України щодо 
зарахування грошових коштів від сплати підприємствами 
адміністративно – господарських санкцій за невиконання 
нормативу працевлаштування інвалідів та пені за порушення 
підприємствами термінів сплати адміністративно – 
господарських санкцій до місцевих бюджетів та внесення 
відповідних змін до чинного законодавства України. 
Доповідач: Кальченко О.В. – депутат міської ради від  

фракції УКРОП 
(доповідь не заслуховувалась) 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 35 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
64. СЛУХАЛИ:  Про надання рекомендації щодо використання  

електронної системи закупівель під час здійснення закупівель 
товарів, робіт і послуг, вартість яких є меншою за вартість, що 
встановлена в абзацах другому і третьому ч.1 ст.2 Закону 
України «Про публічні закупівлі» та направлення звернення 
депутатів Кременчуцької міської ради до Верховної Ради 
України. 
Доповідач: Піддубна О.М. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 16 
 «утрималось» - 4 
 «проти» - 7 
 «не голосувало» - 8 

(проект рішення не прийнято за основу, поіменне голосування) 
 
65. СЛУХАЛИ:  Про припинення права користування земельними  

ділянками. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 



Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступні пункти: 
 

2. Припинити Кременчуцькому медичному комунальному 
підприємству по профілактичній дезінфекції № 2 право користування 
земельною ділянкою площею 831 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:06:003:0062), наданою для експлуатації і обслуговування офісу, 
складу та лабораторії по вул. Данила Сущинського, 3 (Державний акт на право 
постійного користування земельною ділянкою зареєстровано в Книзі записів 
реєстрації державних актів на право власності на землю та на право постійного 
користування землею, договорів оренди землі за № 080554800012 від 
16.03.2005), у зв’язку з прийняттям рішення Полтавської обласної ради № 129 
від 14.06.2016 «Про реорганізацію підприємств по профілактичній дезінфекції». 

3.      Припинити фізичній особі-підприємцю Кобіку Артуру 
Вікторовичу право сервітутного користування земельною ділянкою площею 
431 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:003:1006), для встановлення 
будівельних риштувань та складування будівельних матеріалів, право проїзду 
на транспортних засобах, право прокладання та експлуатації лінійних 
комунікацій на розі вул. Миколаївської та вул. Гагаріна та розірвати договір 
про встановлення строкового земельного сервітуту, зареєстрований 19.01.2015 
(номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на 
нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 8479583, підстава 
внесення запису індексний № 18823237 від 23.01.2015) за взаємною згодою 
сторін, у зв’язку з завершенням будівельних робіт … 

4. Припинити Комунальному підприємству «Благоустрій 
Кременчука» право користування земельною ділянкою площею 429 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:06:003:0853), наданою для експлуатації та 
обслуговування нежитлового приміщення (ЦТП-101) в кварталі 101, 1-А (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 6936408, підстава внесення 
запису індексний № 15668700 від 09.09.2014), у зв’язку з передачею 
нерухомого майна на баланс комунального підприємства «Теплоенерго» 
відповідно до рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради за  
№ 489 від 31.05.2016 «Про надання згоди на безоплатну передачу основних 
засобів, які належать до комунальної власності територіальної громади міста 
Кременчука, з балансу на баланс та дозволу на їх обслуговування». 

5. Припинити ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КАФЕ «ЮНІСТЬ» право користування земельною 
ділянкою площею 144 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:001:0606),  
для експлуатації та обслуговування павільйону пивного бару по  
вул. Ватутіна, 14-А, та розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі 
записів реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та 
право постійного користування землею, договорів оренди землі 16.04.2009 за  



№ 040954800086 за взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкта 
нерухомого майна … 

 
Голосували: «за» - 37 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки  

    змінами, як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 37 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 
 

66. СЛУХАЛИ:  Про надання чи відмову в наданні дозволу на  
розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 36 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання чи відмову в наданні дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці»  
 

включити наступні пункти з наступною зміною нумерації: 
 

1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 



1.2. Агеєву Юрію Івановичу орієнтовною площею 0,0035 га для 
будівництва індивідуального гаража по вул. Володимира Великого, 88, ГК-50, 
як учаснику бойових дій... 

1.3. Клевцуру Івану Анатолійовичу орієнтовною площею 0,0048 га для 
будівництва індивідуального гаража по вул. Володимира Великого, 88, ГК-28, 
як учаснику бойових дій... 

1.4. Склемі Олександру Олександровичу орієнтовною площею           
0,1000 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по пров. Чигиринському, 27, як 
учаснику бойових дій... 

1.5. Куцеволу Володимиру Івановичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Молодіжній, 40, як учаснику бойових дій... 

1.6. Явтушенку Володимиру Івановичу орієнтовною площею 0,1000 га 
для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Дряпаченка, 19, як учаснику бойових дій... 

1.7. Храпову Едуарду Михайловичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по пров. Чигиринському, 21, як інваліду війни, 
учаснику бойових дій... 

1.8. Сивоконю Івану Ігоровичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Молодіжній, 14, як учаснику бойових дій... 

1.9. Іванову Сергію Борисовичу орієнтовною площею 0,1000 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по пров. Остапа Вишні, 12, як учаснику бойових 
дій... 

 
4. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки для зміни її цільового призначення із рекреаційного 
призначення на цільове призначення – для будівництва і обслуговування 
житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) громадянам: 

4.1. Шелестаю Олександру Олександровичу орієнтовною площею 
0,1000 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Чумацький шлях, 70, як 
учаснику бойових дій... 

 
5. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність громадянам: 
5.1. Самойленко Тамарі Миколаївні орієнтовною площею 0,0518 га для 

ведення садівництва по пров. Ягідному, 9/5, в межах існуючої садиби... 
 
7. Відмовити в наданні дозволу на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки у власність громадянам: 



7.2. Гейко Ірині Миколаївні орієнтовною площею 0,1000 га в районі 
вул. Недогарської для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка)... 

7.3 Трояну Володимиру Федоровичу орієнтовною площею 0,0024 га по 
вул. 1905 року для будівництва індивідуального гаража... 

7.4. Худієнку Олегу Івановичу орієнтовною площею 0,1000 га, 
позначеної на графічному матеріалі, для будівництва і обслуговування жилого 
будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка)... 

7.5. Останіну Юрію Олеговичу орієнтовною площею 0,0516 га по      
вул. Красноградській, 11 для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибної ділянки)... 

 
8. Відмовити в наданні дозволу на розроблення проекту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду громадянам: 
8.1. Яровій Надії Володимирівні орієнтовною площею 0,0100 га по    

вул. Недогарській, 24/15 для городництва... 
 

Голосували: «за» - 35 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки  

    змінами, як рішення міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 35 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
67. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
громадянам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 



68. СЛУХАЛИ:  Про передачу земельних ділянок у власність громадянам  
в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці»  

 
включити наступні пункти: 
 
4...Передати Кучеруку Володимиру Миколайовичу у власність 

земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:08:002:1081) площею        
1000 кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по                      
вул. 8-го Березня, 52... 

5...Передати Беркелі Олегу Володимировичу, як учаснику бойових дій, 
у власність земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:002:0843) 
площею 800 кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по 
вул. Спасопреображенській, 5... 

6...Передати Піддубній Олені Валеріївні у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436100:04:004:0839) площею 535 кв.м для будівництва 
і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по пров. Василя Стефаника, 14... 

7...Передати Єрмоленко Людмилі Михайлівні у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:09:004:0576) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по                                      
пров. Новоіванівському, 6... 

8...Передати Шпарі Андрію Анатолійовичу, як учаснику бойових дій, у 
власність земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:04:003:1253) 
площею 374 кв.м для будівництва і обслуговування жилого будинку, 



господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по 
вул. Фіалковій, 66... 

9...Передати Морозу Павлу Леонідовичу у власність земельну ділянку 
(кадастровий номер 5310436500:13:001:1023) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Пілотів, 37... 

10...Передати Шульзі Станіславу Миколайовичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436500:13:001:1024) площею 1000 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Академіка 
Герасимовича, 117-А... 

11...Передати Єременку Максиму Олександровичу, як учаснику 
бойових дій, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:04:003:1252) площею 882 кв.м для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по вул. Бузковій, 29... 

12...Передати Ємельянову Василю Васильовичу у власність земельну 
ділянку (кадастровий номер 5310436100:08:005:0772) площею 28 кв.м для 
будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. 29 Вересня, в 
районі будинку № 7... 

13...Передати Труш-Безноско Наталії Олександрівні у власність 
земельну ділянку (кадастровий номер 5310436100:06:003:0945) площею 47 кв.м 
для будівництва індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по                   
вул. Лікаря О. Богаєвського... 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

На засіданні постійної депутатської комісії (16.12.2016) з питань бюджету, 
фінансів, соціально-економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плескун О.В.) членами комісії підтримана пропозиція: 

- не включати до проекту рішення пункти: 
«12…Передати Ємельянову Василю Васильовичу у власність земельну ділянку 
площею 28 кв.м для будівництва індивідуального гаража по вул. 
29 Вересня, в районі буд.№ 7…», 
 
«13….Передати Труш-Безноско Наталії Олександрівні у власність земельну 
ділянку площею 47 кв.м для будівництва індивідуального гаража по вул.Лікаря 
О.Богаєвського…». 
 



Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 Надав пояснення щодо будівництва на земельній ділянці по вул. Лікаря 
О.Богаєвського автомийки. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 Повідомив про самочинне будівництво по вул.29 Вересня, в районі 
будинку № 7. 
 
Кравченко Д.В. – заступник міського голови 
 
 Надав роз’яснення з місця, без мікрофону. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Пояснила стан справ щодо гр.Ємельянова В.В. Зазначила на відсутності 
документа, що свідчив би про право власності на самочинно збудований гараж. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Доручив опрацювати висловлені зауваження по п.12, п.13 вказаного 
рішення, а також підготувати інформацію по будівництву автомийки, що 
ведеться в районі вул.Лікаря О.Богаєвського, та проінформувати депутатів 
Кременчуцької міської ради Плескуна О.В. та Терещенка Д.Ю. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
69. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних  

документацій із землеустрою щодо встановлення   
(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)   
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 



Голосували: «за» - 36 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку:  
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» внести технічну правку 
виклавши назву в наступній редакції «Про надання та відмову в наданні 
дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 
юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці» та включити додатково 
наступні підпункти з наступною зміною нумерації:  

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.2. ПРИВАТНОМУ ПІДРИЄМСТВУ «АЛЬФА-ЛІДОС» площею 
1463 кв.м для експлуатації та обслуговування кафе «Йолки-палки» по  
вул. Леонова, 24 … 

1.3. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«КРОНА-90» площею 5290 кв.м для експлуатації та обслуговування цілісного 
майнового комплексу, що використовується як автостоянка по просп. Лесі 
Українки, 97-А … 

 
4. Відмовити в наданні дозволу на розроблення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості): 

4.1. Товариству з обмеженою відповідальністю «ВИРОБНИЧО-
КОМЕРЦІЙНА ФІРМА «ГОРЛИЦЯ» площею 3687 кв.м для будівництва  
9-типоверхового жилого будинку (будівельний № 6) по вул. Вадима Пугачова, 
у зв’язку з невиконанням умов договору оренди землі, зареєстрованого у книзі 
записів реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та на 
право постійного користування землею, договорів оренди землі 02.11.2010  
№ 041057500376, в частині дотримання умов використання земельної ділянки – 
для будівництва 9-типоверхового жилого будинку та не повідомленням про 
наміри укладення договору оренди земельної ділянки на новий строк в терміни, 
визначені вимогами статті 33 Закону України «Про оренду землі» щодо 
переважного права орендаря перед іншими особами на укладення договору 
оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі) …» 

 



Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, 
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 32 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 7 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив заяву депутата Таценюка В.Д. про те, що він не голосував по 
зазначеному питанню та додатковому питанню (додатковим пунктам) у зв’язку 
з конфліктом інтересів. 
 
70. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень  

органів місцевого самоврядування в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
Голосували: «за» - 34 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

внесення змін чи відмову у внесенні змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці» внести технічну правку, а саме у зв’язку з 
державною реєстрацією права оренди земельної ділянки фізичною особою-
підприємцем Білоконем Олегом Валерійовичем пункт 2 виключити відповідно 
змінивши наступну нумерацію та включити додатково наступні пункти: 
 



5. Внести зміни в пункт 8 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 27.09.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі Писаренку Борису Петровичу в 
оренду земельну ділянку для експлуатації та обслуговування елінг-споруди для 
зберігання плавзасобів по вул. Чумацький шлях, 10, а саме: 

- підпункт 8.2.4. викласти в наступній редакції: «8.2.4. В місячний термін 
після державної реєстрації права оренди земельної ділянки: 

- перерахувати за використання земельної ділянки площею 75 кв.м до  
3 % від грошової оцінки землі за період з 01.01.2008 по 01.09.2010; 

- нарахувати та сплатити орендну плату за фактичне використання 
земельної ділянки площею 75 кв.м у розмірі 3 % від грошової оцінки землі за 
період з 01.09.2010 до дня державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки.». 
 

6. Внести зміни в пункт 8 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 27.09.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду в м. Кременчуці» щодо передачі Вороновичу Віктору Петровичу в 
оренду земельну ділянку для експлуатації та обслуговування елінг-споруди для 
зберігання плавзасобів по вул. Чумацький шлях, 10-А, а саме: 

- підпункт 9.2.4. викласти в наступній редакції: «9.2.4. В місячний термін 
після державної реєстрації права оренди земельної ділянки: 

- перерахувати за використання земельної ділянки площею 61 кв.м до  
3 % від грошової оцінки землі за період з 01.01.2008 по 01.09.2010; 

- нарахувати та сплатити орендну плату за фактичне використання 
земельної ділянки площею 61 кв.м у розмірі 3 % від грошової оцінки землі за 
період з 01.09.2010 до дня державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки.». 

 

7. Внести зміни в пункт 2 рішення Кременчуцької міської ради від 
29.11.2016 року «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» щодо 
поновлення ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ЗАВОД БУДІВЕЛЬНИХ КОНСТРУКЦІЙ «АНГАР» договору оренди 
земельної ділянки для будівництва заводу будівельних конструкцій по  
вул. Свіштовській, 11 у зв’язку з уточненням дати реєстрації права оренди 
земельної ділянки, а саме: 

- в абзаці першому замість слів «з 30.12.2016» читати «з 27.12.2016» та 
замість слів «зареєстрований 30.12.2013» читати «зареєстрований 27.12.2013»; 

- в підпункті 2.1.4 замість слів «зареєстрованого 30.12.2013» читати 
«зареєстрованого 27.12.2013». 

 

8. Внести зміни в пункт 37 рішення Кременчуцької міської ради  
від 29.06.2010 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду фізичним і юридичним особам в м. Кременчуці» щодо передачі 
ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«КРЕМЕНЧУЦЬКА ТОРГОВА ГІЛЬДІЯ» в оренду земельної ділянки 
площею 2886 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:004:0071) для розміщення 



інфраструктури оптових ринків сільськогосподарської продукції по бульвару 
Пушкіна, 2, а саме: 

- в абзаці четвертому після слів «площею 0,2886 га» доповнити словами 
«(кадастровий № 5310436100:08:004:0071)»; 

- в абзаці четвертому замість виду використання земельної ділянки «для 
розміщення інфраструктури оптових ринків сільськогосподарської продукції» 
читати «для будівництва, експлуатації та обслуговування 
багатофункціонального готельного комплексу з апартаментами»; 

- в абзаці четвертому перед словами «по бульвару Пушкіна, 2» доповнити 
словами «(Землі іншої комерційної діяльності)» згідно відомостей Державного 
земельного кадастру … 

 

9. Внести зміни в пункт 24 рішення Кременчуцької міської ради  
від 26.06.2012 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду фізичним і юридичним особам в м. Кременчуці» щодо передачі 
ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ГРАДОСФЕРА» в оренду земельної ділянки площею 8 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:08:003:0934) для експлуатації та обслуговування окремого входу 
до відділення банку по вул. Соборній, 32/29, а саме: 

- замість слів «вул. Леніна, 32/29» читати «вул. Соборна, 32/29» по всьому 
тексту рішення; 

- в абзаці другому замість виду використання земельної ділянки «для 
експлуатації та обслуговування окремого входу до відділення банку» читати 
«для експлуатації та обслуговування окремого входу до вбудованого 
приміщення кафе» у зв’язку з реконструкцією вбудованого приміщення 
відділення банку під кафе; 

- замість слів «(код КВЦПЗ В 03.14)» читати «(код КВЦПЗ В 03.15)» у 
зв’язку зі змінами, внесеними до Класифікації видів цільового призначення 
земель Наказом Міністерства аграрної політики та продовольства України за  
№ 587 від 28.09.2012; 

- замість слів «Встановити плату за землю в розмірі 10 % від грошової 
оцінки землі щорічно» читати «Встановити плату за землю в розмірі 5 % від 
грошової оцінки землі щорічно» … 

 

10. Внести зміни в пункт 23 рішення Кременчуцької міської ради  
від 26.06.2012 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок 
в оренду фізичним і юридичним особам в м. Кременчуці» щодо передачі 
ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«ГРАДОСФЕРА» в оренду земельної ділянки площею 15 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:08:003:0937) для експлуатації та обслуговування окремого входу 
до відділення банку по вул. Соборній, 32/29, а саме: 

- замість слів «вул. Леніна, 32/29» читати «вул. Соборна, 32/29» по всьому 
тексту рішення; 

- в абзаці другому замість виду використання земельної ділянки «для 
експлуатації та обслуговування окремого входу до відділення банку» читати 
«для експлуатації та обслуговування окремого входу до вбудованого 



приміщення кафе» у зв’язку з реконструкцією вбудованого приміщення 
відділення банку під кафе; 

- замість слів «(код КВЦПЗ В 03.14)» читати «(код КВЦПЗ В 03.15)» у 
зв’язку зі змінами, внесеними до Класифікації видів цільового призначення 
земель Наказом Міністерства аграрної політики та продовольства України за  
№ 587 від 28.09.2012; 

- замість слів «Встановити плату за землю в розмірі 10 % від грошової 
оцінки землі щорічно» читати «Встановити плату за землю в розмірі 5 % від 
грошової оцінки землі щорічно» … 

 

11. Внести зміни в пункт 2 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 30.06.2016 року «Про внесення змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці» щодо внесення змін товариству з 
обмеженою відповідальністю «Бікор», приватному підприємству 
«РемБудІнвест» та колективному підприємству «Будівельна фірма «ВіК» 
стосовно земельної ділянки для експлуатації та обслуговування проїзду 
спільного користування по проїду Галузевому, 6, а саме: 

- абзац 7 викласти в наступній редакції: «- нарахувати та сплатити 
ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ВІНТЕРС» орендну 
плату за фактичне використання земельної ділянки площею 193 кв.м у розмірі 
3 % від нормативної грошової оцінки землі за період з 01.01.2016 – дня 
підписання Акту приймання-передачі ТОВ «Бікор» до дня прийняття цього 
рішення»… 

 

12. Внести зміни в пункт 1 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 30.06.2016 року «Про внесення змін до рішень органів місцевого 
самоврядування в м. Кременчуці» щодо внесення змін товариству з 
обмеженою відповідальністю «Бікор», приватному підприємству 
«РемБудІнвест» та колективному підприємству «Будівельна фірма «ВіК» 
стосовно земельної ділянки для експлуатації та обслуговування 
адміністративної будівлі по проїзду Галузевому, 6, а саме: 

- абзац 7 викласти в наступній редакції: «- нарахувати та сплатити 
ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ВІНТЕРС» орендну 
плату за фактичне використання земельної ділянки площею 479 кв.м у розмірі 
3 % від нормативної грошової оцінки землі за період з 01.01.2016 – дня 
підписання Акту приймання-передачі ТОВ «Бікор» до дня прийняття цього 
рішення» … 
 

13. Внести зміни в підпункт 1.5 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 25.02.2014 року «Про надання дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці», яким 
Публічному акціонерному товариству «Кременчуцький річковий порт» 
надано дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки орієнтовною площею 0,2200 га для експлуатації та обслуговування 
будівель побутових приміщень та будівлі гаражів по вул. Флотській, а саме: 



- абзац 2 та 4 умов викласти в наступній редакції: «дотримання режиму 
використання земель для охоронної та санітарно-захисної зони лінійних 
інженерних споруд (мережа водовідведення) у відповідності до ДБН 360-92** 
«Містобудування. Планування і забудова міських і сільських поселень»; 

- абзац 5 та 6 умов виключити; 
- абзац 4 обмежень виключити. 
 

14. Внести зміни в підпункт 1.4 рішення Кременчуцької міської ради                       
від 25.02.2014 року «Про надання дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці», яким 
Публічному акціонерному товариству «Кременчуцький річковий порт» 
надано дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки орієнтовною площею 0,0739 га для експлуатації та обслуговування 
частини будівлі гаража по вул. Флотській, а саме: 

- абзац 2 та 4 умов викласти в наступній редакції: «дотримання режиму 
використання земель для охоронної та санітарно-захисної зони лінійних 
інженерних споруд (мережа водовідведення) у відповідності до ДБН 360-92** 
«Містобудування. Планування і забудова міських і сільських поселень»; 

- абзац 5 та 6 умов виключити; 
- абзац 4 обмежень виключити». 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Наголосив, що відповідно до п.5 та п.6. гр. Писаренко Борис Петрович 
та гр. Воронович Віктор Петрович в повному обсязі погасили заборгованість 
за оренду земельної ділянки. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
 

Виступила по п.3 зазначеного питання щодо передачі земельної ділянки в 
оренду по вулиці Флотській, 5. 

Повідомила, що у 2013 році депутатами було підтримано рішення про 
надання  земельної ділянки по вулиці Флотський, 5 в постійне користування 
ТОВ «Захист прав інвалідів» площею більш ніж 9 га, але вже у вересні 2016 
року ТОВ «Захист прав інвалідів» було надано згоду на поділ земельної 
ділянки, для того, щоб частину земельної ділянки передати ТОВ 
«Елеваторкремлогістик». Наголосила, що є договір між ТОВ «Захист прав 
інвалідів» та «Елеваторкремлогістик». Зауважила, що повинно було відбутися 
виїзне засідання для обстеження земельної ділянки по вулиці Флотський, 5, але 
на це засідання не було допущено  ні членів комісії, ні представників засобів 
масової інформації. Також надійшов лист від ТОВ «Захист прав інвалідів» про 
те, що ніхто з членів комісії та з представників засбів масової інформації не 
захотів прийти на обстеження земельної ділянки. 



Запропонувала зняти з розгляду питання 54 порядку денного. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 

Просив надати роз’яснення по п.8. питанню 54 порядку денного. 
Запропонував зняти п.8 питання 54 зняти з розгляду. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів та Волощенко О.Г.  
– начальник управління містобудування та архітектури надали пояснення про 
детальний план міста (з місця). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Зачитав пропозицію депутата Піддубної О.М. щодо зняття з розгляду п.3 
питання 54 порядку денного. 

Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. 
 

Голосували: «за» - 7 
 «утрималось» - 5 
 «проти» - 5 
 «не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається, поіменне голосування) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування технічну правку управління земельних ресурсів. 
 

Голосували: «за» - 26 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 11 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. щодо 
зняття з розгяду п.3 питання 54 порядку денного. 
 

Голосували: «за» - 7 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 24 

 (пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 



Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. щодо 
зняття з розгяду п.8 та п.9. питання 54 порядку денного. 
 

Голосували: «за» - 9 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 4 
 «не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається, поіменне голосування) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 22 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 15 
 

71. СЛУХАЛИ:  Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок  
в оренду в м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 9 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«Управління земельних ресурсів пропонують внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання, вилучення та оформлення земельних 
ділянок в оренду в м. Кременчуці», виклавши мотивувальну частину в 
наступній редакції: 

«Розглянувши заяви громадян, фізичних та юридичних осіб, проекти 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок та технічні документації із 
землеустрою, відповідно до статей 12, 79-1, 116, 122, 123, 124, 134, 152, 156 та 
п. 1 Перехідних положень Земельного кодексу України, статей 5, 7, 31, 33 
Закону України «Про оренду землі», статей 25, 50, 55, 56 Закону України «Про 
землеустрій», статей 269-271, 286-289 Податкового кодексу України, рішення 



міської ради від 21 квітня 2011 року «Про внесення змін до рішення міської 
ради від 23 вересня 2008 року «Про орендну плату за землю в м. Кременчуці», 
керуючись статтею 26 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», Кременчуцька міська рада» 

та включити додатково наступні пункти: 
 

5. Передати фізичній особі-підприємцю Булавицькому Савелію 
Яковичу в оренду строком на один рік земельну ділянку площею  
270 кв.м (кадастровий № 5310436100:08:002:0242) для експлуатації та 
обслуговування магазину з кафетерієм та сезонною площадкою (Землі 
роздрібної торгівлі та комерційних послуг) по вул. Перемоги, 66 … 

6. Передати фізичній особі-підприємцю Петровій Олені Вікторівні в 
оренду строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею  
15 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:002:0711) для експлуатації та 
обслуговування окремого входу до приміщення перукарні (Землі для 
будівництва та обслуговування будівель закладів побутового обслуговування) 
по просп. Свободи, 39/43 … 

7. … Передати фізичній особі-підприємцю Бугайчуку Юрію 
Михайловичу в оренду терміном до 22.11.2019 – дня закінчення договору 
позички, земельну ділянку площею 1012 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:14:002:0099) для експлуатації та обслуговування будівлі кафе 
«Молодіжне» (код КВЦПЗ В 03.08) по пров. Правобережному, 4-А … 

8. Передати фізичній особі-підприємцю Кузіку Андрію Вікторовичу в 
оренду строком на один рік земельну ділянку площею 14738 кв.м (кадастровий 
№ 5310436500:10:001:0225) для експлуатації та обслуговування нежитлових 
будівель та споруд – будівлі технічних майстерень (код КВЦПЗ J 11.03) по вул. 
Ярмарковій, 35 … 

9. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
«МАРКЕТІНВЕСТ» в оренду строком на один рік земельну ділянку площею 
2406 кв.м (кадастровий № 5310436500:10:001:0226) для експлуатації та 
обслуговування нежитлових будівель та споруд (код КВЦПЗ J 11.03) по  
вул. Ярмарковій, 35 … 

10. Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «МАРКЕТІНВЕСТ» в оренду строком на один рік 
земельну ділянку площею 304 кв.м (кадастровий № 5310436500:10:001:0227) 
для експлуатації та обслуговування нежитлових будівель та споруд (код 
КВЦПЗ J 11.03) по вул. Ярмарковій, 35 … 

11. Передати Каньшиній Юлії Олександрівні в оренду строком на три 
роки земельну ділянку площею 446 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:07:001:0488) для закінчення будівництва будівлі 
адміністративних приміщень та перукарні (Землі для будівництва та 
обслуговування будівель закладів побутового обслуговування) по 
вул. Київській, 32-Б … 

12. Передати Кучеруку Володимиру Миколайовичу в оренду строком 
на сорок дев'ять років земельну ділянку площею 335 кв.м (кадастровий  



№ 5310436100:08:002:1082) для будівництва і обслуговування жилого будинку, 
господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по  
вул. 8-го Березня, 52 … 

13. Передати Харенку Леоніду Івановичу в оренду строком на п'ять 
років земельну ділянку площею 335 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:12:002:0208) для городництва (код КВЦПЗ А 01.07) по  
пров. Петра Ракітіна, 6 … 

14. Передати фізичній особі-підприємцю Мачкалян Ліані 
Володимирівні в оренду строком на п’ять років земельну ділянку площею  
144 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:001:0606) для експлуатації та 
обслуговування павільйону пивного бару (Землі іншої комерційної діяльності) 
по вул. Ватутіна, 14-А … 

15. Передати ПРИВАТНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«КРЮКІВБУДТЕХМОНТАЖ» в оренду строком на п’ять років земельну 
ділянку площею 9389 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:002:0169) для 
експлуатації та обслуговування будівель та споруд дитячого комбінату № 71 
(Землі освіти) по вул. Нагірній, 6 …» 

 
Голосували: «за» - 26 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 13 

(пропозиція приймається) 
 

Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 

Запропонувала зняти п.3 питання 55 порядку денного з розгляду. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію депутата Піддубної О.М. 
 

Голосували: «за» - 8 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 4 
 «не голосувало» - 22 

(пропозиція не приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 25 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 12 



Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 

Наголосив, що відповідно до п. 15 проекту рішення 55 було передано в 
оренду на 5 років земельну ділянку ПАТ «Крюківбудтехмонтаж». На цій 
земельній ділянці був розташований дитячий садок. Зазначив, що територія, на 
який була розташована зальноосвітня школа № 13, також віддали ПАТ 
«Крюківбудтехмонтаж». Запропонував, повернутися до попереднього 
голосування та зняти п. 15 на доопрацювання. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Пояснив, що за минулі 5 років в даному дитячому закладі знімали 
приміщення для спротивного залу, занять йогою та автошколи, а тому 
приміщення було доведено до незадовільного стану. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 

Запропонував створити депутатську комісію з перевірки приватизації усіх 
дитячих навчальних закладів з 1991 року по теперішній час. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 

Висловив свою думку щодо роботи підприємства по забудуванню. 
 
72. СЛУХАЛИ:  Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 

Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
      ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив технічну правку: 
«Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

поновлення договорів оренди земельних ділянок» включити додатково 
наступні пункти: 



2. Поновити договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів 
реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та права 
постійного користування землею, договорів оренди землі 21.03.2011 за  
№ 531040004000003, шляхом укладання нового договору оренди землі строком 
на два роки з дати державної реєстрації права оренди земельної ділянки, 
укладеного між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Салашним Володимиром Миколайовичем, зі зміною умов, на 
підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка площею 247 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:08:004:0047) для закінчення реконструкції зупинки 
громадського транспорту «Крюківський міст» з будівництвом магазину 
непродовольчих товарів (Землі іншої комерційної діяльності) по вул. Небесної 
Сотні … 

3. Поновити договір оренди землі, зареєстрований 11.02.2014 (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 4682925, підстава внесення 
запису індексний № 10937614 від 15.02.2014), шляхом укладення додаткової 
угоди до договору оренди землі, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки строком на п’ятнадцять років, 
укладений між Автозаводською районною радою та Костенком Анатолієм 
Миколайовичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні  
перебуває земельна ділянка площею 447 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:02:001:0357) для городництва (код КВЦПЗ А 01.07) по  
вул. Енергетиків, в районі садиби № 39-Б … 

4. Поновити договір оренди землі, зареєстрований 27.12.2013 (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 4190115, підстава внесення 
запису індексний № 9780020 від 09.01.2014), шляхом укладення додаткової 
угоди до договору оренди землі з 27.12.2016 строком на три роки, з дати 
державної реєстрації змін до зареєстрованого права оренди земельної ділянки, 
договір оренди землі, укладений між Кременчуцькою міською радою та 
фізичною особою-підприємцем Пилипенко Любов’ю Андріївною на підставі 
якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 1142 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:02:002:0121) для закінчення реконструкції, 
експлуатації та обслуговування міні-пекарні (код КВЦПЗ J 11.02) по  
пров. 6-му Індустріальному, 12 …» 

 
Голосували: «за» - 29 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 10 

(пропозиція приймається) 
 

Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 



Повідомив, що в 2013 році у гр. Салашного В.М. був закінчений договір 
оренди земельної ділянки і досі був не відновлений. Запропонував зняти п.2 
питання 56 порядку денного на доопрацювання. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів  
 

Наголосила, що основна земельна ділянка не була готова в користування. 
Проплата за користування земельною ділянкою була своєчасна. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив пропозицію Плескуна О.В. на голосування. 
 

Голосували: «за» - 11 
 «утрималось» - 4 
 «проти» - 5 
 «не голосувало» - 20 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 6 
 

73. СЛУХАЛИ:  Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського  
призначення в м. Кременчуці. 

 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  

      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 
 

74. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми проведення експертної  
грошової оцінки земельних ділянок несільськогосподарського 
призначення, що підлягають продажу на 2017 рік. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  



      ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 7 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 34 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію щодо продовження роботи сесії до 
19.00 год. 
 

Голосували: «за» - 27 
  «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 10 

(процедурно рішення прийнято) 
 

(Після перерви депутати заходили до зали) 
 
75. СЛУХАЛИ:  Про умови оплати праці міського голови. 

Доповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського  
обліку та звітності – головний  
бухгалтер    

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що надійшли заяви від: 
- Проценко З.В. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 

рішення Кременчуцької міською радою (відповідно питання 59,61,62 
порядку денного); 



- Лозовика Д.Б. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно питання 59 порядку 
денного); 

- Угніча Г.А. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття рішення 
Кременчуцької міською радою (відповідно питання 59 порядку денного); 

- Малецького В.О. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно питання 59 порядку 
денного). 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 5 

 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
  

Висловилась щодо умов оплати праці та нарахування премій. Зазначила, 
що підвищувати заробітну плату потрібно усім працівникам виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 

Запропонував депутату Піддубній О.М. звернутися до Неіленко Т.Г. 
відносно нарахування премій міському голові та його заступникам. 
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
  Висловив свою точку зору відносно заробітної плати та преміювання 
чиновників. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 

Наголосив, що поліція, яка присутня в залі засідання, не може навести 
належний порядок. Зазначив, що в інших містах Украни преміювання міського 
голови та його заступників проводиться у значно більших відсотках. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 3 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 3 
 



76. СЛУХАЛИ:  Про умови оплати праці секретаря міської ради. 
Доповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського  

обліку та звітності – головний 
бухгалтер 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова  
 

Повідомив, що надійшли заява від секретаря міської ради Гриценка Ю.В. 
про наявність конфлікту інтересів під час прийняття рішення Кременчуцької 
міською радою (відповідно питання 60 порядку денного). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 2 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 3 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
Попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 32. 

 
77. СЛУХАЛИ:  Про умови оплати праці першого заступника міського  

голови, заступників міського голови, керуючого справами 
виконкому міської ради. 
Доповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського  

обліку та звітності – головний 
бухгалтер 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що надійшли заяви від: 
- Проценко З.В. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 

рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання 
порядку денного); 

- Лозовика Д.Б. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання  
порядку денного); 

- Калашника О.В про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання  
порядку денного). 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 



Голосували: «за» - 31 
  «утрималось» - 1 
  «проти» - 2 
  «не голосувало» - 3 

(поіменне голосування) 
 

78. СЛУХАЛИ: Про преміювання керівників структурних підрозділів, а  
також працівників виконавчих органів Кременчуцької міської 
ради Полтавської області. 
Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  

начальник фінансового управління 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що надійшли заяви від: 
- Проценко З.В. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 

рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання 
порядку денного); 

- Лозовика Д.Б. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання  
порядку денного_; 

- Калашника О.В про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання  
порядку денного); 

- Угніча Г.А. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття рішення 
Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання  порядку 
денного); 

- Шевченка М.І. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання 
порядку денного); 

- Макарова А.І. про наявність конфлікту інтересів під час прийняття 
рішення Кременчуцької міською радою (відповідно цього питання 
порядку денного). 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 27 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 6 

 (поіменне голосування) 
 

Депутат Роженко О.А. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
27. 



 
79. СЛУХАЛИ:   Про затвердження Програми вирішення депутатами  

Кременчуцької міської ради проблем територіальної громади 
м. Кременчука на 2017 рік.  
Доповідач: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  

позафракційна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 15 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 18 

(поіменне голосування) 
(рішення не прийнято за основу) 

 
Депутат Іванян Г.М. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 

15. 
 
 
80. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  

міської ради Полтавської області від 02 грудня 2016 року 
«Про міський бюджет на 2016 рік». 
Доповідач: Неіленко Т.Г.–заступник міського голови –  

начальник фінансового управління 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«До питання № 64 порядку денного «Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області від 02 грудня 2016 
року «Про міський бюджет на 2016 рік»: 



1.Абзац 3 п.1 проекту рішення викласти в наступній редакції: «Встановити, що 
надання майнового або іншого забезпечення виконання зобов’язань за надання 
місцевої гарантії не здійснюються». 
2.П.2 проекту рішення викласти в такій редакції: 
«У пункті 11 цифри « 121 309,044» замінити на « 271  600,00». 

Поставив на голосування технічну правку. 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 4 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 32 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 2 
 

81. СЛУХАЛИ:  Про затвердження програми економічного і соціального  
розвитку міста Кременчука на 2017 рік. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Озвучив технічну правку: 
«Управління економіки прохає внести зміни до проекту рішення міської 

ради «Про затвердження Програми економічного і соціального розіитку міста 
Кременчука на 2017 рік», а саме: 
в розділі 9.7. Житлове-комунальне господарство в основних завданнях та 
заходах на 2017 рік в пункті д). замість слів: 
-« провести встановлення 109 од. Приладів обліку теплової енергії інженерних 
вводів в житлових будинках» читати: 



-«провести стовідсоткове оснащення інженерних вводів багатоквартирних 
житлових будинків вузлами обліку теплової енергії». 
В додатку № 1 «Основну показники та баланси соціально – економічного 
розвитку міста на 2017 рік» в таблиці «Основні показники економічного і 
соціального розвитку міста Кременчука на 2017 рік» показники «Доходи 
місцевих бюджетів (без трансфертів з держбюджету)» і «Податкові 
надходження місцевих бюджетів» читати в новій редакції. 
- таблицю «Місцеві бюджети району (міста)» читати в новій редакції. 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 6 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки, як  

   рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 29 
  «утрималось» - 2 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 5 
 

82. СЛУХАЛИ:  Про міський бюджет на 2017 рік. 
Доповідач:Неіленко Т.Г.–заступник міського голови –  

начальник фінансового управління 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«1. В пояснюючій записці до міського бюджету м. Кременчук на 2017 рік: 

- в розділі «Інші послуги, пов’язані з економічною діяльністю» замість слів  
«комунальному підприємству КП «Теплоенерго» - 1000,0 тис.грн. на придбання 
та встановлення вузлів та приладів обліку теплової енергії» слід читати 
«комунальному підприємству КП «Теплоенерго» - 1000,0 тис. грн. на 



придбання приладів обліку теплової енергії, реконструкцію інженерних вводів 
системи опалення в житлових будинках»; 

- в розділі «Освіта», видатки спеціального фонду після слів «проектно- 
кошторисної документації» додати слова «та виконання ремонтних робіт». 

2. У додатку 7 «Перелік міських програм, які фінансуватимуться за рахунок  
коштів міського бюджету у 2017 році»: 

- по головному розпоряднику бюджетних коштів управлінню охорони  
здоров’я виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
по коду програмної класифікації видатків та кредитування місцевих бюджетів 
14 1 2010 «Багатопрофільна стаціонарна медична допомога населенню» по 
міській програмі «Охорона материнства та дитинства в м. Кременчуці» на 2017 
– 2020 роки додати в спеціальний фонд число « 6 489 120, 00»; 

- по головному розпоряднику бюджетних коштів Департаменту освіти  
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області по 
кодам програмної класифікації видатків та кредитування місцевих бюджетів 10 
1 1010 «Дошкільна освіта» та 10 1 1020 «Надання загальної середньої освіти 
загальноосвітніми навчальними закладами (в т.ч. школою – дитячим садком, 
інтернатом при школі), спеціалізованими школами, ліцеями, гімназіями, 
колегіумами» в колонку «Найменування місцевої програми» додати слова 
«Програма перспективного розвитку «Освіта Кременчука на 2017 – 2021 роки», 
а в колонку спеціального фонду число « 6 000 000, 00» в рівних частинах. 

Відповідно змінити кінцевий обсяг спеціального фонду та разом загальний  
та спеціальний фонди, як по головним розпорядникам бюджетних коштів так і 
разом по місту. 

3. У пункті 8 проекту рішення замість числа « 280 431, 692» слід читати  
«292 920, 812». 

4. У пункті 10 проекту рішення замість числа « 217 904, 475» слід читати  
«246 166, 6». 

5. Пункт 18 з проекту рішення виключити. 
6. Пункт 21 проекту рішення викласти в редакції «В процесі виконання   

бюджету у межах загального обсягу бюджетних призначень за бюджетною 
програмою окремо за загальним і спеціальним фондами бюджету фінансове 
управління виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області за обґрунтованим поданням голоного розпорядника бюджетних коштів 
здійснює перерозподіл бюджетних асигнувань, затверджених у розписі 
бюджету та кошторисів, в розрізі економічної класифікації видатків, а також 
розрізі класифікації кредитування бюджету – щодо надання кредитів з 
бюджету. 

У межах загального обсягу бюджетних призначень головного  
розпорядника бюджетних коштів перерозподіл видатків бюджету і надання 
кредитів з бюджету за бюджетними програмами, включати резервний фонд 
бюджету, додаткові дотації та субвенції, а також збільшення видатків розвитку 
за рахунок зменшення інших видатків (окремо за загальним та спеціальним 
фондоми бюджету) здійснюється за рішенням виконавчого комітету 
Кременчуцкьої міської ради Полтавської області, погодженим з комісією 



міської ради з питань бюджету, фінансів, соціального економічного розвитку та 
інвестиційної політики. 

7. Пункт 22 проекту рішення викласти в наступній редакції: 
«Дозволити виконавчому комітету Кременчуцької міської ради Потавської 
області у період між сесіями міської ради приймати рішення щодо: 

- розподілу та перерозподілу міжбюджетних трансфертів з державного  
бюджету та інших місцевих бюджетів, виходячи з фактично нарахованих або 
необхідних обсягів відповідних видатків за погодженням з постійною комісією 
міської ради з питань бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та 
інвестиційної політики з наступними внесенням змін до рішення про міський 
бюджет; 

- перерозподілу планових показників за доходами загального і  
спеціального фондів міського бюджету між кодами класифікації доходів в 
межах загальних сум доходів відповідно загального і спеціального фондів, 
затверджених цим рішенням та з урахування внесених змін до міського 
бюджету, за пропозицією фінансового управління виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради Полтавської області». 

 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

Порицький М.М. – міський депутат від фракції «Опозиційний блок»  
 

Запропонував внести правку до проекту бюджету, а саме надати 1 
мільйон 300тис. грн. управлінню житлово - комунального господарства для 
розробки муніципального енергетичного плану. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 

Повідомила, що голосувати не буде. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 

Наголосив, що проект бюджету був  ретельно обговорений  та 
розглянутий на депутатських комісіях та спільних засіданнях депутатських 
комісій. 
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
    «Радикальна партія Олега Ляшка»  
 



Наголосив,  що в проекті бюджету нарешті передбачено, що батькі не 
повинні вносити обов’язкові батьківські внески. Закликав до зменшення виплат 
на тепло. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
 

Наголосив, що питання по проекту бюджету на 2017 рік було цілком 
відпрацьовано, розглянуто на депутатських комісіях. Повідомив, що бюджет 
2017 року – збалансований, соціально направлений. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 2 
 «не голосувало» - 2 

(поіменне голосування) 
 

Депутат Роженко О. А. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» 
- 32. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Висловив пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 10.00 
23.12.2016. 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

(процедурно рішення прийнято) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



ПРОТОКОЛ 
продовження пленарного засідання сімнадцятої сесії  

Кременчуцької міської ради VIІ скликання 
 

23 грудня 2016 року 
м.Кременчук       Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

Президія сесії: 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на продовженні пленарного засідання сімнадцятої сесії 
міської ради VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Звернувся до присутніх в залі вшанувати пам'ять полеглих українських 
воїнів на Світлодарській дузі. Оголосив хвилину мовчання. 

 
(хвилина мовчання) 

 
Малецький В.О. – міський голова 

 
 Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович), лічильну комісію (Лозовик Дмитро 
Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва Валентина Яківна, Іванян 
Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій Анатолійович, Піддубна Оксана 
Миколаївна, Угніч Григорій Анатолійович, Шибашов Володимир Вікторович) 
бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що продовження засідання 
сімнадцятої сесії міської ради проводиться з використанням електронної 
системи голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибули та зареєструвалися 26 депутатів. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
 
       На пленарне засідання ХVІІ сесії Кременчуцької міської ради VII 
скликання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної ради, 
члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник 



Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 
відділу ГУ НП в Полтавській області, начальник Управління патрульної поліції 
в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в Полтавській 
області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу Управління 
державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани, представники 
Європейського банку реконструкції та розвитку. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію про продовження ХVІІ сесії 
Кременчуцької міської ради. 
 

Голосували: «за» - 26 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 
 

83. СЛУХАЛИ:  Про здійснення державно – приватного партнерства та  
проведення інвестиційного конкурсу з визначення приватного 
партнера. 
Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
Співдоповідач: Бедрацький П.В. – заступник директора  

коммунального підприємства 
«Кременчуцький центр 

                                                            міжнародних зв’язків та економічного 
                                                            розвитку міста «Кременчук Інвест» 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 26 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Зачитав пропозицію Іваняна Г.М. щодо виключення проекту рішення з 
порядку денного. Повідомив, що комісія з питань житлово - комунального 



господарства, управління комунальною власністю, енергозбереження, 
транспорту, зв’язку та ІТ – технологій (Котляр В.Ю.) піддтримала пропозицію 
Іваняна Г.М. 

Озвучив технічну правку: 
«Пункт 7.6. проекту договору (3 розділ конкурсної документації) 

викласти у такій редакції : «Цей Договір може бути розірваний за згодою 
Сторін , яка оформлюється додатковою угодою за виключенням випадку 
передбаченого п.2.2.3 доного Договору щодо одностороннього розірвання 
Договору Державним партнером. 

Пункт 8.3. проекту договору (3 розділ конкурсної документації) викласти 
у такій редакції: «Спори, що виникають із Договору, за участю нерезидентів, 
підприємств з іноземними інвестиціями, вирішуються в порядку, 
передбаченому законодавством України , а також можуть розглядатися 
Міжнародним комерційним арбітражним судом при Торгово-промисловій 
палаті України, котрий знаходиться за адресою: Україна, м.Київ, вул. Велика 
Житомирська, 33 у відповідності до його регламенту. Судочинство буде 
здійснюватися українською мовою». 

 
Голосували: «за» - 27 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

ВИСТУПИЛИ: 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 

Цікавився, чому депутати міської ради не підтримали його пропозицію  
щодо зняття цього питання з розгляду. Наголосив, що на цьому питанні можно 
було заробити кошти і поповнити бюджет міста. Зазначив, що поповнюють 
бюджет міста лише підприємства, що працюють у місті. Зауважив, що потрібно 
навчитися заробляти кошти і раціонально їх витрачати. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 

Попросив підтримати проект цього рішення, щоб навести лад. 
 
Костромінов С.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

     «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 

Зазначив, що необхідно почути більш конкретні цифри по цьому 
питанню. 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Зазначив, що у місті Львові на полігоні сміття не було побудовано 
електростанції, і він почав горіти. В нашому місті такого не буде і це буде 
вигідно з екологічної сторони. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради  
 

Зауважив, що працювала робоча група, на засіданні якої 
відпрацьовувалось дане питання. Також робоча група запропонувала до п.6.5. 
цього рішення «…затверджувати протоколом  конкурсу Кременчуцькою 
міською радою, інвестори, які отримають перемогу все одно повинні 
розглядатися на засіданні робочої групи». 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 

Зауважив  секретарю міської ради, що на засіданні робочої групи він 
хотів отримати інформацію по економічній частині цього питання, але так її і 
не отримав. Наголосив, що вже є договір і створене підприємство, де 51 % 
належить місту і 49% - інвестору. Зазначив, щоб не витрачати зайві кошти, 
потрібно працювати на базі комунального підприємства міста Кременчука. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради , голова фракції «Рідне місто» 
(з місця) 

Зазначив, що було кардинально змінено договір, що зараз розглядається. 
Також було внесено ряд суттєвих пропозицій по економічній частині. Запитав, 
чи потрібно нам будувати сміттєпереробний завод.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Пояснив, що такі заводи будуються по усьому  Полтавському регіону. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 

Звернув увагу, що робоча комісія збиралася декілька разів, але 
розробнику потрібно ще раз опрацювати цифри прибутку від цього 
підприємства. Зауважив, що будь-який інвестор може брати участь у конкурсі. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  

як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували: «за» - 30 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 
 

84. СЛУХАЛИ:  Про звернення депутатів Кременчуцької міської ради до  



Кабінету Міністрів України щодо надання дозволу ПАТ 
«Полтаваобленерго» та комунальному підприємству 
«Теплоенерго» здійснювати розрахунки з населенням міста 
Кременчука відповідно постанови Кабінету Міністрів України 
від 30.11.2016 №865. 
Доповідач: Москалик І.В. – начальник УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 33 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку розробника: 

«З метою залучення більш ширшого кругу органів державної влади для 
вирішення питання щодо надання дозволу виконавцям послуг з 
централізованого теплопостачання  в місті Кременчуці з грудня 2016 року та 
до моменту оснащення 50% житлових будинків від загальної кількості у місті 
Кременчуці, здійснювати розрахунки з населенням міста Кременчука на 
підставі середньозважених для відповідного населеного пункту показників 
споживання теплової енергії поточного розрахункового періоду пропонуємо 
внести технічну правку до проекту рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області «Про  звернення депутатів Кременчуцької міської ради до 
Кабінету Міністрів України щодо надання дозволу                 ПАТ 
«Полтаваобленерго» та комунальному підприємству «Теплоенерго» 
здійснювати розрахунки з населенням міста Кременчука відповідно постанови 
Кабінету Міністрів України від 30.11.2016 № 865», а саме: 
1) назву та пункт 1 рішення викласти у такій редакції: 

«Про  звернення депутатів Кременчуцької міської ради до Кабінету 
Міністрів України, Служби безпеки України, Антимонопольного комітету 
України та Генеральної прокуратури України для вжиття в межах компетенції 
всіх необхідних заходів для стабілізації ситуації та запобігання зростанню 
суспільної напруги в регіоні». 

2) Останній абзац преамбули рішення викласти у такій редакції: 

«Таким чином, з метою захисту інтересів споживачів комунальних послуг 
виникла необхідність направити до Кабінету Міністрів України, Служби 
безпеки України, Антимонопольного комітету України та Генеральної 



прокуратури України звернення депутатів Кременчуцької міської ради для 
вжиття в межах компетенції всіх необхідних заходів для стабілізації ситуації 
та запобігання зростанню суспільної напруги в регіоні та, зокрема, щодо 
надання дозволу  ПАТ «Полтаваобленерго» та комунальному підприємству 
«Теплоенерго» здійснювати розрахунки з населенням міста Кременчука 
відповідно постанови Кабінету Міністрів України від 30.11.2016 № 865 «Про 
особливості нарахування плати за надану послугу з централізованого 
опалення населенню у разі відсутності у квартирі (будинку садибного типу) та 
на вводах у багатоквартирний будинок засобів обліку теплової енергії в 
опалювальний сезон 2016/17 року», керуючись ст. 26 Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні», Кременчуцька міська рада Полтавської 
області». 
3) У зв’язку зі зверненням депутатів Кременчуцької міської ради 
Полтавської області, окрім Кабінету Міністрів України, ще до Служби безпеки 
України, Антимонопольного комітету України та Генеральної прокуратури 
України, виникла необхідність скоригувати текст звернення, тому пропонуємо 
викласти його в новій редакції, що додається до технічної правки». 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив своє ставлення до цього питання. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Прокоментував суть постанови Кабінету Міністрів України від 30.11.2016 
№ 865 «Про особливості нарахування плати за надану послугу з 
централізованого опалення населенню у разі відсутності у квартирі 
(будинку садибного типу) та на вводах у багатоквартирний будинок засобів 
обліку теплової енергії в опалювальний сезон 2016/17 року», ситуацію із 
встановленням засобів обліку теплової енергії. Зауважив, що ці кроки 
необхідно було робити в січні 2016 року. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з технічною правкою, як рішення 

    міської ради (додається). 
 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 
 



85. СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на безоплатне прийняття об’єктів  
нерухомості з державної власності до комунальної власності 
територіальної громади міста Кременчука.  
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о. начальника управління  

       міського майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 33 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 1 

 
86. СЛУХАЛИ:  Про звернення Кременчуцької міської ради до Верховної Ради  

України та Кабінету Міністрів України щодо недопущення 
скасування мораторію на експорт необробленої деревини.  
Доповідач: Сідерка Т.А. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

     «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Надав пояснення щодо розробки даного проекту рішення, мотивів 
недопущення скасування мораторію, зазначив на зріст деревообробної 
промисловості у 2016 році. Звернувся до депутатів з проханням підтримати цей 
проект. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «БЛОК  
(з місця)             ПЕТРА ПОРШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Пояснив правові аспекти документу, що обговорюється, висловив свою 
точку зору щодо голосування за цей проект. 
 
Курченко-Гай В.П. - депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)                       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Повідомив про зміни, що готуються до зазначеного мораторію. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця)                        
 Висловив свою точку зору щодо цього рішення, вказав, що воно є 
політичним.    Запропонував    звернутися   до   народного   депутата  



Шаповалова Ю.А. щодо вирішення цього звернення на рівні Верховної Ради 
України. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця)                        
 Висловився щодо роботи деревообробного комбінату, що знаходиться  на 
межі з Угорщиною. Зауважив на європейських обмеженнях. Пропонував 
приймати це рішення. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця)                        
 Підтримав проект, надав інформацію щодо захисту внутрішніх 
виробників. Пропонував підтримати проект. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(з місця)                        
 Висловився за підтримку цього проекту від імені фракції «Поруч». 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця)    
 Зауважила на довготривалому обговоренні цього питання.     
                 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 24 

 «утрималось» - 2 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
87. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення проектів  

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в  
м. Кременчуці. 
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  

      земельних ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 29 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 
земельних ділянок в м. Кременчуці» внести технічну правку, а саме: 
виключити з підпункту 3.1. абзац третій обмежень: «- заборона капітального 
будівництва на земельній ділянці» в зв’язку з технічною помилкою. 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 1 
 «не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив заяву депутата Таценюка В.Д., де він заявив, що помилково 
проголосував за це питання, просив відрахувати його голос від кількості 
голосів «за». Відраховано від голосування за основу (всього «за» - 28), за 
пропозицію (всього «за» - 30), в цілому (всього «за»  - 29). 
 
88. СЛУХАЛИ:  Про надання чи відмову в наданні згоди на поділ та  

об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці.  
Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  

      земельних ресурсів 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 30 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 3 

 
89. СЛУХАЛИ:  Про погодження технічних документацій із  

землеустрою щодо поділу та об'єднання земельних ділянок в 
м. Кременчуці. 



Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління  
      земельних ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 31 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Надала інформацію щодо поділу земельної ділянки. 
 
90. СЛУХАЛИ:  Про впорядкування фінансово – господарської  

діяльності закладів освіти м. Кременчука. 
Доповідач: Сідерка Т.А. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу. 
 

Голосували: «за» - 31 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 2 

 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Прокоментувала необхідність прийняття цього рішення, зазначила, що 
збір батьківських коштів – це незаконне, негативне явище. Наголосила на 
рекомендаціях  профільної комісії прийняти це рішення. Вказала на зміни, що 
внесені до бюджету міста на 2017 рік. У зв’язку з цим запропонувала п.2 
проекту рішення виключити з тексту документа.  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Пропонував в п.1 проекту слово «заборонити» змінити на слово 
«призупинити». 
 
Усанова О.П. – заступник міського голови 
 



 Озвучила правки  Департаменту освіти до проекту рішення: 
 «1. В пункт 1 після слів «з батьків» додати «учнів та вихованців»; після 
слів «Полтавської області» виключити  «у будь-яких способах та засобах» та 
додати слова «на утримання зазначених закладів». 

2. Пункт 2 проекту рішення виключити. 
3. В пункт 3 після слів «та відповідальності» виключити слова до кінця 

речення, замість них додати «за виконанням цього рішення». Пункт 3 вважати 
пунктом 2. 

4. Доповнити проект рішення пунктом 3 «Фінансовому управлінню 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
(Неіленко Т.Г.) забезпечити фінансування закладів освіти відповідно до 
потреб». 

5. В пункті 5 слово «начальника» замінити словом «директора». 
 
 Зауважила на запитання депутата Плескуна О.В. про заборону збору 
коштів з батьків взагалі. 
 
Проценко З.В. – депутат міської ради 
(з місця) 
 Пропонувала в п.1 замість слова «заборонити» включити слово 
«рекомендувати». 
 
Курченко-Гай В.П. - депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)                       «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 Зазначив, що ніхто не забороняє допомагати школам, мова йде про 
заборону примусового збору коштів. Запропонував допомагати школам через 
створення благодійних фондів, зазначивши, що вчителі не хочуть виконувати 
бухгалтерську роботу. 
 
Калашник В.В. – депутат міської ради, позафракційний 
(з місця) 
 Пропонував приймати рішення, як пропонує розробник. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
 
 Прокоментував підтримання фракцією цього рішення.  

(шум в залі, викрики Жогана Ю.) 
 

Секретар міської ради Гриценко Ю.В. закликав присутніх в залі до 
толерантності. 

 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(продовження виступу) 
 Запропонував на наступну сесію запросити до зали представників поліції 
та разом з комісією з питань Регламенту вирішити питання проведення сесії. 



Запропонував у п.1 проекту після слова «заборонити» додати слово 
«примусовий», пояснив свою пропозицію. 
 

Секретар міської ради Гриценко Ю.В. вдруге закликав присутніх в залі до 
толерантності. 

 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 Висловив свою точку зору. Зауважив, що в бюджеті сплановані всі ті 
заходи, на що проводився збір батьківських коштів, - навіщо приймати ще й це 
рішення, вважав його непотрібним. 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)        «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 Вважала, що рішення в запропонованій редакції та доповнене технічною 
правкою Департаменту освіти (озвучена Усановою О.П.) має право бути (без 
правки депутата Бокована М.В.). 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)    «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 Висловила свою точку зору щодо пропозиції депутата Бокована М.В. та 
технічної правки Департаменту освіти. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зауважив, що наші діти – це привілейована спільнота, тому повинні бути 
забезпечені всім необхідним. Закликав діяти за законом та повідомив, що буде 
голосувати «проти» цього рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Зазначив на зваженому підході до цього рішення. 
 
Погрібний С.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
(з місця)  
 Висловив свою точку зору на цей проект рішення, наголосив на його 
необхідності та чіткій трактовці. 
 
Гордєєва В.Я. -  депутат міської ради від фракції УКРОП 
(передала своє слово для виступу громадському активісту Жогану Ю.) 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 

Озвучив позицію депутатів міської ради: допоки Жоган Ю. буде 
перебувати в залі, сесія продовжуватись не буде. 



(шум в залі, громадянин Жогана Ю. вийшов із зали) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(з місця) 
 Зазначила, що проект рішення має інформативний характер. 
 
Проценко З.В. – депутат міської ради 
(з місця, репліка) 
 Зауважила, що не треба принижувати вчителів. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця, репліка) 
 Зазначив, що необхідно правильно опублікувати це рішення та донести до 
директорів шкіл. 
 

(Громадська активістка Трофименко В.І. викрикувала із зали,  
міський голова Малецький В.О. зробив їй зауваження) 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця)     
 Висловив свою точку зору з приводу прийняття цього рішення, вказав на 
морально-етичну сторону питання, зазначивши, що благодійна допомога буде 
продовжуватись, і вся відповідальність за це буде лягати на вчителів та 
директорів шкіл, це необхідно контролювати. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Зазначив на морально-етичній стороні цього питання. Наголосив, що 
завдання вчителя – вчити, а не мобілізовувати вільні фінансові ресурси на 
забезпечення дірок в бюджеті. 
 
 Поставив на голосування пропозицію Департаменту освіти, озвучений 
Усановою О.П. 

Голосували: «за» - 28 
 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Оголосив пропозицію депутата Бокована М.В., надав його слово з мотивів 
голосування. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 



(з місця) 
 Надав аргументи щодо своєї позиції стосовно рішення: ніякого примусу 
не повинно бути. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця) 
 Пояснив, що найважче та найскладніше в юридичній практиці довести 
примусове вимагання та давання хабара. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(з місця)     
 Наполягав на прийнятті рішення в такій редакції, як є, і воно не вище 
законів України. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Бокована М.В., зазначив, 
що вона не суперечить законодавству. 

 
Голосували: «за» - 14 

 «утрималось» - 1 
 «проти» - 6 
 «не голосувало» - 2 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому зі змінами, як рішення міської ради 

(додається). 
 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Повідомив, що юристи виконкому проінформували, що без слова 
«примусовий» рішення буде суперечити законодавству, тоді будемо вносити 
зміни. 
 
91. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької  

міської ради Полтавської області від 29 листопада 2016 року 
«Про прийняття до комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука елементів дитячого майданчика». 
Доповідач: Щербіна О.О. – в.о.начальника управління  

       міського майна 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 

 
Голосували: «за» - 28 

 «утрималось» - 0 
 «проти» - 0 
 «не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив про розгляд процедурних питань. 
 Проінформував, що вчора від депутата Терещенка Д.Ю. надійшла 
пропозиція: «Повернутися до розгляду питання № 55». 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
____ Зачитав статті Регламенту: 
____ Ст.. 42 п.5 …«Для внесення до порядку денного сесії питань про відміну 

рішення ради, прийнятого на поточній сесії, внесення доповнень та поправок до 
нього, а також до Регламенту, необхідна більшість голосів депутатів від 
загального складу ради» … та 
____ Ст..64 «Неприйнятність питання до розгляду» 
____ 1. У ході обговорення питань депутати та члени виконавчого комітету 

ради у будь-який час можуть порушити питання про їх неприйнятність за таких 
підстав: 
____ …1.3.  їх невизначеності чи суперечності ново визначеним 

обставинам…». 
____ Зауважив, що таким чином ми можемо повернутись до голосування 

стосовно пропозиції Терещенка Д.Ю. щодо відміни рішення ради. 
____  
____  

Малецький В.О.  та Гриценко Ю.В. уточнювали можливість голосування 
за пропозицію Терещенка Д.Ю.  
 
(Голова постійної депутатської комісії з питань Регламенту Таценюк В.Д. 
повідомив про вчинок депутата Гордєєвої В.Я., запросив її на засідання комісії. 
Депутат Павленко Г.М. висловилася у підтримку поведінки депутата Гордєєвої 
В.Я.) 

(продовження процедури обговорення пропозиції Терещенка Д.Ю.) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що для того, щоб зняти п.15 прийнятого рішення (пит.55) 
повинні його відмінити (за яке ми вчора проголосували). Для того, щоб це 
відмінити, необхідно, щоб за це проголосувало мінімум 22 депутати. 
Прокоментував питання, яке випливає із пропозиції депутата Терещенка Д.Ю.: 



його бажання виключити з пит.55 п.15. (щоб це зробити, треба відмінити наше 
прийняте рішення в цілому). 
 Поставив на голосування питання про відміну питання 55, прийнятого 
22.12.2016.  

 
Голосували: «за» - 3 

 «утрималось» - 2 
 «проти» - 3 
 «не голосувало» - 25 

(процедурно пропозиція не приймається,  
рішення залишається в тій же редакції) 

 
92. Різне. 
 
Лапа О.П. – активістка м.Кременчука,  
 

Висловилась щодо виконання депутатами наданих повноважень та інше. 
 

Красовський К.В. – представник ВО «Свобода» 
 

Повідомив свою точку зору щодо роботи міської ради  у 2016 році та 
запланованих робіт у  2017 році. 

 
Коновалова Л.О. – мешканка м.Кременчука 
 

Висловила свої зауваження до міського бюджету на 2017 рік, роботи 
структурних підрозділів виконкому у 2016 році та інше. 
 
Бабічевич Леонід – представник ВО  «Свобода» 
 

Зауважив щодо висловлювань на адресу Красовського К. 
 

Савченко О.В. - громадський діяч м.Кременчука, голова Кременчуцької  
     міської організації політичної партії «Патріот» 
 

Інформував про співпрацю громадських активістів з депутатами. 
 
Трофименко В.І. – громадська діячка м.Кременчука 
 

Наголосила про відповідальність депутатів за прийняті рішення та  
інше. 
 
Міхно О. М. – представник ГО «Українська спілка ветеранів АТО  

      м.Кременчука» 
            



Висловив свої пропозиції щодо нової кандидатури очільника  
КП «Муніципальна поліція». 
 
Нечаєв Л.М. - представник ГО «Українська спілка ветеранів АТО  
                  м.Кременчука» 
 

Висловив свої пропозиції щодо нової кандидатури очільника  
КП «Муніципальна поліція». 
 
Полюхович С. - керівник громадського об’єднання «Громадський контроль           
              та допомога» 

 
Інформував присутніх про створення  фізкультурно-оздоровчого клубу 

для учасників АТО, про футбольну команду клубу. Висловив та вручив 
Подяки депутатам за участь та сприяння у змаганнях з футболу. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради 
 

Зазначив про можливість розгляду пропозицій учасників АТО щодо 
очільника КП «Муніципальна поліція». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Інформував про дату наступної чергової ХVІІІ сесії Кременчуцької 
міської ради, що відбудеться 31 січня 2017 року. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 
 

 
 


